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 BARTIN ÜNİVERSİTESİ 

2024 YILI DANIŞMA KURULLARI FAALİYET RAPORU 

 

 

A-) BARTIN ÜNİVERSİTESİ DANIŞMA KURULU 

 

1-) “Bartın Üniversitesi Danışma Kurulu”nun 2024/01 sayılı toplantısı, Rektör Prof. Dr. Orhan 

UZUN’un başkanlığında paydaşların katılımıyla 28.02.2024 tarihinde Perşembe günü saat 14.00’te 

çevrimiçi olarak yapılmıştır. 

 Toplantıya akademik birim temsilcileri, mezun öğrenciler, kamu kurum ve kuruluşlarından 

yöneticiler, iş dünyasından ve sivil toplum kuruluşlarından temsilciler katılmıştır. 

 Toplantı Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN’un sunmuş olduğu “Dünden bu güne 

Bartın Üniversitesi” konulu sunumu ile başlamıştır. 

 Toplantıda; 

 a) Üniversitemizde yürütülen çalışmalar hakkında bilgiler verildi. 

 b) Bartın Üniversitesi 2019-2023 Stratejik Plan Değerlendirmesi yapıldı. 

 c) Sanayi kuruluşları ile yapılan iş birlikleri değerlendirildi ve yapılabilecek olası iş birlikleri 

(proje, yayın, patent, danışmanlık vb.) görüşüldü. 

 ç) Üniversitemiz mezunlarının bölgedeki istihdam olanaklarının arttırılması için görüş 

alışverişinde bulunuldu. 

 d) Bölgedeki istihdam ihtiyacına yönelik oluşan ve oluşabilecek eğitim ihtiyaçları görüşüldü. 

 e) Bölgedeki kurum ve kuruluşlarla iş birliği içerisinde gerçekleştirilecek sosyal sorumluluk 

faaliyetleri görüşüldü. 

 f) Üniversitemiz Danışma Kurulu ile birim danışma kurullarımızın işleyişi hakkında görüş 

alışverişinde bulunuldu. 

 g) Bölgesel düzeyde kurulabilecek diğer iş birlikleri ve imzalanabilecek protokoller 

görüşüldü. 

 ğ) Üniversitemiz kaynaklarından dış paydaşların memnuniyet durumu görüşüldü ve öneriler 

alındı. 

 Görüş, Öneri ve Talepler; 

  Türk Eğitim-Sen Bartın İl Başkanı Sezai HANGİŞİ; sunumda verilen rakamların 

memnuniyet verici olduğunu, Üniversite İdari Personeli için çıkarılan Naklen Tayin Yönergesi’nin 

öngörüyle verilmiş çok isabetli bir karar olduğunu belirterek, adalete, liyakate ve hakkaniyete dayalı 

yönetim tarzı için teşekkür etmiştir. Gerçekleşmeyen hedeflerle ilgili olarak da sanayi işbirliği ve 

sosyal sorumluluk projeleri anlamında Bartın ilinin Üniversiteye katkısının yetersiz kaldığını ifade 

etmiştir. 

  Bartın Kahveciler ve Şerbetçiler Esnaf Odası sunum için teşekkür ederek Üniversite 

mezunlarının istihdamı hakkında, Bartın ilindeki esnafların nitelikli eleman bulma konusunda sorun 

yaşadıklarını ve Esnaf Odaları ile Üniversitenin istişare etmesinin yararlı olabileceğini belirtmiştir. 

 Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN, bu konuda önlisans öğrencileri için 3+1 (üç 

dönem okulda bir dönem iş yeri uygulama eğitimi) modelinin uygulandığını, iş yeri uygulama 

eğitimleri için uygun olabilecek programlarla ilgili İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Dekanı ile 

Meslek Yüksekokulu Müdürlerinin, Esnaf Odası ile iletişime geçmeleri ve protokoller yaparak ihtiyaç 

duyulan alanlarda iş birliklerini geliştirmeleri yönünde talimat vermiştir. 

  Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü Birol CANGİ; karbon ayak izi konusunun günümüzün en 

önemli konularından olduğunu belirterek önümüzdeki dönemlerde bunun ölçümünü yapabilmenin bir 

ihtiyaç haline geleceğini vurgulayarak Bununla beraber, stajyer öğrencilere 7+1 kapsamında iş yeri 

bulunması konusunda Üniversitemiz ile protokol yapılabileceğini, ilimizde teknoloji geliştirme 

merkezi kurulmasının acil ihtiyaç olduğunu, kurulması durumunda Üniversite ile sanayi işbirliğinin 

daha sağlıklı kurulabileceğini ve bu konuda İl Müdürlüğü olarak gerekli desteğin sağlanacağını 

belirtmiştir.  

 Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN, karbon ayak izi konusunda Greenmetric çatısı 

altında çalışmaların sürekli yapıldığını, yerleşke içinde karbon ayak izinin azaltılması konusunda 
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 yerleşkeye araç alınmaması ve yerleşke içindeki ulaşımın ring hattı ile sağlanmasının güzel bir fikir 

olabileceğini ama bunun pek çok zorluğu olduğunu belirtmiştir. Staj protokolünün Sanayi ve Teknoloji 

İl Müdürlüğü ile yapılabileceği, ancak İl Müdürlüğü aracılığıyla firmalarla staj protokolü yapılmasının 

çok daha iyi olacağı ifade edilmiştir. Bununla birlikte, Ağdacı Yerleşkesinde yer alan eski Rektörlük 

Binasının teknokent olarak açılmasının hedeflendiğini ve söz konusu binaya deprem güçlendirmesi 

işleminin yapılarak 2024 yılı sonunda teknokent çalışmalarının tamamlanmasının planlandığı 

belirtilerek konuyla ilgili Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkanına talimat verilmiştir. Ayrıca, 

Üniversitemiz mezunlarının istihdamıyla ilgilenildiğini belirtmiştir. 

  Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN; Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım 

Fakültesi Peyzaj Mimarlığı Bölümünün akreditasyon süresinin 2 yıldan 5 yıla uzatılması konusunda 

Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Bülent CENGİZ’i tebrik etmiştir. Prof. 

Dr. Bülent CENGİZ Peyzaj Mimarlığı Bölümünün almış olduğu 2 yıllık akreditasyonun 5 yıla 

uzatılması, MÜDEK tarafından sürdürülen Bilgisayar Bölümü, Elektrik-Elektronik Bölümü ve Makine 

Mühendisliği akreditasyon süreçleri konusunda Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN’a ve 

Danışma Kurulu üyelerine destekleri için teşekkür etmiştir. 

  Üniversitemiz Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Sevim ÇELİK söz alarak, Sürekli Eğitim 

Uygulama ve Araştırma Merkezinde açılan kurslarla ilgili İlimizin öncelikli ihtiyaçları kapsamında 

paydaşlarımızın görüş ve önerilerine ihtiyaç duyulduğunu belirtmiştir. 

  Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü Birol CANGİ; İlimizde sanayicilerin forklift, elektrik bakım 

ve iş makineleri alanlarında eğitime ihtiyaç duyduklarını, özellikle elektrik bakım ve üretimle ilgili 

mühendislerin idare ve sevki kapsamında eğitimler istendiğini, bu konuların ayrı bir toplantıda strateji 

belirleyerek hazırlanacak bir eylem planı çerçevesinde yürütülmesinin daha yararlı olacağını 

belirtmiştir. Ayrıca Bartın Üniversitesinin gelecek dönemlerde karbon ayak izini ölçen kurumlardan 

biri olmasının önemli olacağını ifade etmiştir. 

 Ulus Meslek Yüksekokulu Müdürü Doç. Dr. Şükrü Teoman GÜNER ve Bartın Orman 

Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Birsen DURKAYA, Üniversitenin hâlihazırda yeşil biokütle üzerindeki 

karbon miktarının ölçebildiğini ve orman ekosistemi içerisinde farklı bileşenlerde tutulan karbon 

miktarı ve atık odun ürünlerinin de karbon miktarlarının yöresel ve ülke bazlı hesaplanabildiğini 

belirtmişlerdir. Konuyla ilgili Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN, Üniversitemiz Merkez 

Laboratuvarına karbon analiz cihazının alındığını bu cihazla çeşitli metodolojik hesaplamalar ile 

elementel olarak ölçümler yapıldığını belirtmiştir. 

  Üniversitemiz Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Makine Mühendisliği 2017 yılı 

mezunu Ahmet CEYLAN; Ford Otosan’da AR-GE Mühendisi olarak çalışmakta olduğunu, kendi 

referansıyla Ford Otosan’da Üniversitemizden mezun olan bir öğrencinin daha kazandırıldığını ve bu 

sayının artırılması için örnek olmaya çalıştığını ifade etmiştir. Eğitim-öğretim esnasında hangi 

meslekte neler yapılabileceğini yani mesleklerin inceliğinin öğretilmesi gerektiğini, Bartın 

Üniversitesi öğrencilerinin daha fazla istihdam edilebilmesi için öğrencilerin askerlik ve ehliyet 

işlemlerini tamamlamalarını, başvuruların geçersiz sayılmaması için belgelerin başvuru esnasında tam 

ve eksiksiz verilmesi gerektiğini, öğrencilere güncel mühendislikle ilgili yeni teknik bilgisayar 

programlarının öğretilmesi gerektiğini, öğretilen programların eskide kaldığını ve artık 

kullanılmadığını belirtmiştir. Ceylan ayrıca, Üniversite bünyesinde teknokentin açılmasını, bu 

teknokentte firmalara ücretsiz ofis açma imkanı verilip buna karşılık firmalara yedinci sekizinci ya da 

iki yıllık mezunlar için üçüncü ve dördüncü dönemlerinde zorunlu çalışma şartı getirilmesi, üniversite 

bünyesindeki öğretim görevlilerinin büyük ve önemli firmalardaki ilanları dikkate alarak öğrencileri o 

ilanlara uygun şekilde yetiştirmeleri gerektiğini, Bartın ilinin ulaşımında sıkıntılar olduğunu, deniz 

ulaşımının olması gerektiği, öğrencilerin staj yapmalarının yeterli olmadığını, bu öğrenciler için teknik 

gezi ve fabrika gezileri düzenlenmesi gerektiğini, akademik kariyer ile özellikle not ortalamalarının 

önemi hakkında öğrencilere bilgi verilmesi gerektiğini, mezun olup piyasa tecrübesi olan mezun 

öğrencilerden bilgi ve birikimlerini aktarabilmesi için senede bir gün mezunların üniversiteye davet 

edilerek etkinlik düzenlenmesi gerektiğini belirtmiştir. 

 Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN, Üniversitemizin bu konularda çok yol 

aldığını, Üniversitemiz öğrencilerine konu hakkında bilgi vermesi için mezunumuz Ahmet CEYLAN’ı 

Üniversitemizde düzenlenen Kariyer Günlerine davet etmiştir. 



 

Sayfa 3 / 24  

Doküman No FRM-0535 

Yayın Tarihi 25.09.2020 

Revizyon Tarihi 15.01.2021 

Revizyon No 1 

   Türkiye Seyahat Acentaları Birliği (TÜRSAB) Batı Karadeniz Bölge Temsil Kurulu Üyesi 

Hakan SOMAKLI; İlimiz ve bölge istihdamına katkı sağlanması açısından Amasra gibi turizm odaklı 

bir ilçede Meslek Yüksekokulu açılması ile ilgili çalışma olup olmadığını sormuştur. 

 Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN, Kurucaşile’de bulunan Bartın Meslek 

Yüksekokulu programlarının ilçe ile bütünleşmiş ve ilçeye değer katan programlar olduğu için başka 

bir yere taşınmasının düşünülmediğini, ayrıca Üniversitemiz yerleşkelerinin fazla dağınık olması 

durumunda öğrencilerin çeşitli memnuniyetsizlikler yaşanmasına ve hizmet kalitesinde düşmeye 

neden olabileceği için böyle bir konunun gündemlerinde olmadığını ifade etmiştir. Bununla birlikte 

yeni açılacak olan bölümlere Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı’nın karar verdiğini, açılması teklif 

edilen bölümün ülke genelinde %90’ın üzerinde doluluk oranına sahip olması gerektiğini, öğrencilerin 

kalacak yerinin olmasını ve mezunların ne oranda istihdam edileceğini, bölge kaynakları tarafından ne 

kadar desteklendiğini ve Üniversitemiz ihtisaslaşma alanına uygun olması gerektiğini ifade etmiştir. 

Bu kapsamda ilimizdeki turizmin geliştirilmesiyle ilgili olarak Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan 

UZUN, Amasra’da bir sosyal tesis yapılması halinde burada ulusal ve uluslararası kongreler 

düzenlenerek ve yurt içinden ve yurt dışından nitelikli turist gelerek İlin ve İlçenin adının turizm 

açısından duyurulabileceği önerisinde bulunmuştur. Bununla birlikte Kurucaşile ile ilgili bir müjdenin 

olduğunu İstanbul ticaret Odasıyla yapılan görüşmeler neticesinde gemi ehliyeti verilen laboratuvarda 

490 gros tonluk gemi ehliyeti verilebilirken, şimdi köprü üstü simülatörü laboratuvarının kurulmasıyla 

3000 gros tonluk gemileri yönetebilecek ehliyete sahip öğrenci yetiştirilebileceğini belirtmiştir. 

  Üniversitemiz Spor Bilimleri Fakültesi mezun öğrencisi Milli Sporcu Şennur DEMİR; 

Bartın’a ve Bartın Üniversitesine katkılarından dolayı Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN 

ve Spor Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Bilal DEMİRHAN’a Ülkemize kazandırdıkları başarılı 

sporcular için teşekkürlerini iletmiştir. 

 Spor Bilimleri Dekanı Prof. Dr. Bilal DEMİRHAN, Spor Bilimleri Fakültesinde 

Üniversitemizi ve ülkemizi başarıyla temsil eden sporcularımız için bir onur köşesi hazırlandığını ve 

dijital olarak da kamuya açıldığını belirtmiştir. Ortalama 100’ün üzerinde sporcumuzun Avrupa, 

Dünya ve Balkan şampiyonluklarında madalya sahibi olduğunu ve hali hazırda olimpiyatlara gidecek 

olan iki öğrencimizin olduğunu ifade etmiştir. Hazırlanan onur köşesinin açılışının federasyon ve 

danışma kurulu üyelerinin katılımıyla yapılmasının planlandığını belirtmiştir. 

  Üniversitemiz Bartın Orman Fakültesi 2009 yılı mezun öğrencisi ve doktora öğrencisi 

Ertan ALBAS; ders içeriklerinin görev alanlarına göre güncel tutulması gerektiğini, mühendislik 

odalarının yaptığı çalışmalar neticesinde farklı bölümlerdeki derslerin alınmasına ihtiyaç duyulduğunu 

belirtmiştir. 

 Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN, mezun öğrenci Ertan ALBAS ile iletişime 

geçilerek konu hakkında çalışma yapılacağını, Bartın Orman Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Birsen 

DURKAYA ise bahse konu derslerin birebir aynısının verilemeyeceğini ancak ders içeriklerine 

eklemeler yapılabileceğini ve diğer fakültelerden de destek alınabileceğini ifade etmiştir. 

  Üniversitemiz Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Sevim ÇELİK, dış paydaş memnuniyet 

anketlerinin memnuniyet düzeyinin yüksek olduğunu, ancak katılım oranının düşük olduğunu 

belirterek katılımın artırılması ve İlimizde duyuruların daha etkin yapılabilmesi için Danışma Kurulu 

üyelerinden destek talep etmiştir. 

  Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Orhan UZUN, dış paydaş anketlerinin geniş katılımlı 

olarak yapılmasının daha iyi sonuç verdiğini ve daha anlamlı olduğunu belirtmiş ve katılımcılara 

teşekkür ederek toplantıyı sona erdirmiştir. 

 

2-) BARÜ Danışma Kurulunun 2024/2 sayılı ikincisi Rektör V. Prof. Dr. Mehmet ZAHMAKIRAN 

başkanlığında paydaşların katılımıyla 28.11.2024 tarihinde saat 11.00’de çevrim içi olarak yapılmıştır.  

Toplantıya Üniversitemiz akademik birim temsilcileri, kamu kurum ve kuruluşlarından 

yöneticiler, iş dünyası ve sivil toplum kuruluşlarından temsilciler katılmıştır. 

Rektör V. Prof. Dr. Mehmet ZAHMAKIRAN tarafından yapılan sunumda; 

1. Üniversitede yürütülen çalışmalar hakkında bilgilendirme sunumunun yapılması, 

2. Bartın Üniversitesi 2024-2028 Yılı Stratejik Plan Altı Aylık İzleme Raporunun 

Değerlendirmesinin yapılması, 
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 3. Ar-Ge Proje Pazarının tanıtımı ve Ar-Ge Proje Pazarı kapsamında gerçekleştirilen ve 

gerçekleştirilebilecek yeni iş birliklerinin değerlendirilmelerinin yapılması, 

4. 2024/1 sayılı Danışma Kurulu toplantısında talep edilen eğitimlerin gerçekleşme durumunun 

görüşülmesi ve geleceğe yönelik yeni görüşler alınması, 

5. Akredite olan programlar hakkında bilgi verilmesi ve sektörün Bartın Üniversitesi 

öğrencilerinden ve mezunlarından beklediği yetkinliklerin değerlendirilmesi, 

6. İldeki nüfus artışının olası etkilerinin görüşülmesi, 

7. Üniversite bünyesinde tamamlanan ve devam eden Ar-Ge İhtisaslaşma Projelerinin tanıtılarak 

bölgeye/topluma katkısının değerlendirilmesi ve toplumsal katkı bilincinin arttırılmasına 

yardımcı olacak iş birlikleri, proje süreçleri vb. faaliyetler hakkında dış paydaşlar ile etkileşimin 

arttırılması için görüşlerin alınması, 

8. Üniversitenin yürüttüğü sosyal sorumluluk projelerinin bölgeye katkısının görüşülmesi ve yeni 

proje önerilerinin alınması, 

9. Gençlik ve Spor Bakanlığının 2024 Yılını Hareketlilik Yılı olarak ilan etmesi sebebiyle bu alanda 

yapılacak projelerin artırılması ve tüm toplumda sporun yaşam stili haline getirilebilmesi 

amacıyla yapılabilecek spor temelli iş birliklerinin görüşülmesi, 

10. Sürdürülebilir ve İklim Dostu Kampüs Oluşturulması Alanında İş Birliği Protokolü kapsamında 

gerçekleştirilen faaliyetlerin görüşülmesi, 

11. Danışma Kurulunda bulunan diğer Üniversite temsilcileri ile olası akran değerlendirme (program 

bazlı) çalışmalarının görüşülmesi, 

12. Üniversite Teknoloji Geliştirme Merkezinin kurulması ile ilgili bilgi verilmesi ve bölgedeki 

diğer üniversitelerin Teknoloji Geliştirme Merkezleri ile yapılacak iş birliklerinin görüşülmesi, 

13. Bartın Üniversitesi öğretim elemanlarının sektöre sunabileceği danışmanlık hizmetleri hakkında 

görüşlerin alınması, 

14. Dış paydaşların Üniversitemizden memnuniyet durumunun görüşülmesi, 

şeklindeki gündem maddeleri hakkında bilgiler verilmiştir. 

Üniversitemiz Rektör V. Prof. Dr. Mehmet ZAHMAKIRAN daha sonra görüş ve öneriler için sözü 

Danışma Kurulu üyelerine bırakmıştır. 

Danışma kurulu üyeleri;  

- Öğrenciler ve gençler arasında teknolojik gelişme ve dijital platformların etkisi ile sosyal 

kopukluk yaşandığını, 3+1 sistemi ile öğrencilerin sahaya çıkarak sosyal iletişimlerini 

geliştirmelerinin faydalı olacağını, öğrencilerin saha pratiklerini geliştirmeleri gerektiğini, saha 

deneyiminin, öğrencinin kariyeri üzerinde olumlu etki yapacağını, 

-  Üniversite-Sanayi İşbirliğinin geliştirilmesi için 2025 yılına hedefler konulduğunu ve 3+1 

sisteminin, kurulan yeni sanayi bölgesindeki ara eleman ihtiyacının karşılanması noktasında 

geliştirilebileceğini,  

- Yüksek lisans öğrencilerine sanayi ve ilimiz ile ilgili konularda özel sektörle iletişime geçilerek 

yardım edilmeye devam edileceğini  

- Özellikle Mühendislik Fakülteleri ve Önlisans bölümlerinde 3+1 sisteminin kullanılarak 

öğrencilerin OSB’ye dahil edilmesi ve ara eleman konusunda ihtiyacın karşılanması gerektiğini, 

- Ülke genelinde kokarca böceği istilasının yaşandığını, tarımsal üretimi olumsuz etkilediğini, 

sorunun çözümü için feromon tuzaklarının kullanıldığını, sadece Kosta Rika’da üretimi yapılan 

feromon tuzaklarının tedarikinde sorunlar yaşandığını, Üniversitemizin konu hakkında çalışma 

yaparak feromon tuzaklarının üretilmesine destek vermesini,  

- Özellikle karbon ayak izi, yeşil enerji, ihracat teşvikleri ve bakanlığın devlet teşvikleri ile ilgili 

çalışmaları olduğunu, yapılan saha ziyaretlerinde konunun yeteri kadar önemsenmediğini ve bu 

bilincin oluşturulmasında Üniversiteye büyük iş düştüğünü, karbon ayak izi ve yeşil enerji 

konusunda sertifika eğitimlerinin bir an önce bitirilerek firmalara teknik danışmanlık 

yapılmasının elzem bir konu olduğunu, konu hakkında firmalara danışmanlık hizmeti yapılması 

konusunda Bartın Üniversitesi ile beraber çalışılmasının önemini, 

- Özellikle ihracat yapan yerli firmalar ile 44 adet firma belirlendiğini ve eksikliğin giderilmesi 

konusunda Üniversitenin desteğinin çok önemli olduğunu,   
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 - İhracatla ve ithalat ile ilgili Üniversite tarafından firmalara teknik destek ve bilgi verilmesini,  

- Kooperatifçilik bilincinin geliştirilmesi için Üniversitemizde toplantı yapılacağını, konu 

hakkında bilginin yetersiz olduğunu, yurtdışında bu konunun çok ileri seviyede olduğunu ve 

konu hakkında Üniversitemizin vereceği destekle bilinçlendirme, eğitimler vs. yapılabileceğini, 

- Ara elemanı ve ahilik çalışmalarının yetersiz olduğunu Üniversitenin konu hakkında destek 

vermesinin çok önemli olduğunu, Üniversite öğrencilerine yaz tatillerinde zanaat öğretilmesinin 

önemli olacağını, 

- Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı Engelli ve Yaşlı Hizmetleri Genel Müdürlüğünün 

yayımlanan son raporunda İlimizin ilk 5’te yer aldığını, bu durumda özel gereksinimli bireylerin 

eğitim ihtiyaçlarının doğru belirlenmesi, tanımlanması ve eğitim planlanması ve sürekli eğitim 

imkânı ve süreli bakım olanaklarının sağlanması ve istihdama hazırlık süreçlerinin 

desteklenmesinin çok önemli olduğunu, özellikle otizmli bireyler için spor yapmanın öneminin 

bilimsel olarak kanıtlandığını, Üniversitemiz Spor Bilimleri Fakültesi tarafından konu hakkında 

destek verilmesinin önemli olacağını, 

- İklim değişikliği, karbon ayak izi ve yeşil enerji konusunda ilimizde yeşil bina sertifikalı bir 

konutun bulunmadığını, sektörde konu hakkında bilgi eksikliği olduğunu ve Üniversite ile konu 

hakkında çalışma yapılabileceğini, yenilenebilir enerji konusunda destek verebileceklerini, Yeşil 

bina konusunda Bakanlık tarafından verilen sertifika alımı için Üniversite desteğinin önemli 

olacağını, belirtmişlerdir. 

Üniversitemiz Rektör V. Prof. Dr. Mehmet ZAHMAKIRAN danışma kurulu üyelerinin önerilerine 

yönelik olarak; 

- Proje ve Teknoloji Ofisi ile bir toplantı yapıldığını ve 2026 yılı itibarıyla Karbon ayak izinin ağır 

sanayi için sorun olacağını, 2025 yılı için ihtisaslaşma projelerinden alanında uzman kişilere 

proje verileceğini, konu hakkında OSB’den proje alanların eğitilmesi konusunda destek 

verilmesini, 2026 yılında hazır duruma gelinmesi ve ağır sanayi firmalarına karbon ayak izi 

konusunda gerekli teknik desteği vermeye şimdiden hazır olduklarını, 

- Biyoteknoloji Bölümünden bir öğretim elemanının projesinin kokarca böceğinin 

uzaklaştırılmasına yönelik olduğunu ve projenin hazırlık aşamasında olduğu, bir sonraki 

Danışma Kurulu toplantısı gündemine dahil edilebileceğini, projenin 1 senelik bir proje 

olduğunu ve hızlı bir şekilde üretime geçilebileceğini, 

- Avrupa Birliği tarafından desteklenen Taşkın Önleme Projesinin %50’lik kısmının “yeşil çatı” 

ve “yağmur hasadı”na yönelik olduğunu, bölgedeki özellikle inşaat alanındaki paydaşlar ile 

toplantı yapılmasının düşünüldüğünü, 

- Yeşil çatı ve yağmur hasadı ile ilgili hem Belediyenin gösterdiği alanda hem de Üniversitemiz 

Kütüphanesinde ihale sürecinin başlatıldığını, ihale süreci bittikten sonra paydaşlarla toplantı 

yapılarak hazır ürünlerin gösterilerek daha etkili bir toplantı yapılacağını, yaklaşık 1-1,5 ay 

içerisinde sürecin tamamlanabileceğini özellikle inşaat alanında faaliyet gösteren 

paydaşlarımızla yerinde inceleme yapılarak katkı sağlanabileceğini belirtmiştir.  

 Üniversitemiz Rektör V. Prof. Dr. Mehmet ZAHMAKIRAN tarafından toplantıya 

katılımlarından dolayı tüm danışma kurulu üyelerine teşekkür edilerek iyi dilek ve temennilerle 

toplantı sona erdirilmiştir. 28.11.2024 

 

B- AKADEMİK BİRİMLER DANIŞMA KURULLARI 

 

1- BARTIN ORMAN FAKÜLTESİ DANIŞMA KURULU 

 

a) Bartın Orman Fakültesi 2024 yılı I. Danışma Kurulu Toplantısı 18.01.2024 tarihi saat 14.00’te 

gerçekleştirilmiştir.  

Fakülte Dekanı Prof. Dr. Birsen DURKAYA toplantı başlangıcında 2023 yılı ikinci altı aylık 

süreçte yaşanan gelişmeler ile ilgili sunum yapmıştır. Sunumda akreditasyon süreçleri, bilimsel yayın 

çalışmaları, sosyo-kültürel etkinlikler, düzenlenen uluslararası sempozyum vb. gelişmeler hakkında 

bilgi verilmiştir. Ayrıca 2024-2028 Birim Taslak Stratejik Planı danışma kurulu üyelerine tanıtılarak 
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 görüş ve önerileri alınmıştır. Toplantıda, Birim Stratejik Planından çıkarılması planlanan “PG2.2.3. Özel 

sektör tarafından desteklenen proje sayısı” adlı hedef kartının yeniden eklenmesi, “PG1.2.2. Akredite 

olan program sayısı” 2024 yılı hedefinin “1” den “2” ye çıkarılması, “PG2.3.3. Öğretim elemanlarının 

katılım sağladığı bilimsel etkinlik sayısı” adlı performans göstergesi hedeflerinin artırılarak yeniden 

düzenlenmesi ve birime özgü olarak “PG3.2.6. Öğretim elemanlarının kurum dışı yazdığı rapor ve 

yaptığı danışmanlık sayısı” adlı performans göstergesinin eklenmesi önerilmiştir.  

Toplantı sonunda Danışma Kurulu üyeleri tarafından yapılan önerilerin Fakülte Kurulunda 

görüşülmesine karar verilmiştir.  

 

b) Bartın Orman Fakültesi 2024 yılı II. Danışma kurulu toplantısı 07.08.2024 tarihinde saat 

14.00’da gerçekleştirilmiştir. Orman Fakültesi Danışma Kurulu toplantısında Dekan Prof. Dr. Birsen 

DURKAYA, Orman Mühendisliği ve Orman Endüstri Mühendisliği Bölümlerinin akreditasyon süreci 

hakkında bilgi vermiş ve her iki programın Mühendislik Eğitim Programları Değerlendirme ve 

Akreditasyon Derneği (MÜDEK) tarafından akredite olduğunu ifade etmiş ve tüm danışma kurulu 

üyelerine akreditasyon sürecine vermiş oldukları katkılarından dolayı teşekkür belgelerini takdim 

etmiştir.  

Dekan DURKAYA, Bartın Orman Fakültesi programlarının Türkiye’de MÜDEK tarafından 

akredite edilen üçüncü Orman Fakültesi programları olduğunu belirtmiştir. Ayrıca her iki lisans 

programımızın MÜDEK tarafından verilen EUR-ACE Etiketi Sertifikasını da almaya hak kazandığını, 

bu sayede mezunlarımızın diplomalarının Avrupa'da da geçerliliği olduğunu vurgulamıştır. Ayrıca, 

MÜDEK kapsamında eğitim-öğretim süreçlerinde yapılan güncellemelerle Orman Mühendisliği ve 

Orman Endüstri Mühendisliği Programlarının eğitim planlarında Temel Bilimler ve Yabancı Dil 

derslerinin artırıldığını, ilave olarak Meslek Etiği dersinin getirildiğini belirtmiştir.  

Dekan DURKAYA, Fakültemiz Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Tarafından Hazırlanan Tercih 

Rehberinde öğrenci projeleri sıralamasında, Orman Mühendisliği programımızın Türkiye genelinde 

birinci ve Orman Endüstrisi Mühendisliği programımızın üçüncü olduğunu belirterek; öğrenci merkezli, 

proje tabanlı eğitime yönelik bir üniversite olduğumuzu bu durumun akreditasyon sürecine büyük 

katkısı olduğunu da ifade etmiştir.  

Kastamonu Entegre Ağaç Sanayi ve Ticaret A.Ş. AR-GE Yöneticisi Aziz BİÇER, yakın 

zamanda Orman Endüstri Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyelerinden Doç. Dr. Sezgin Koray GÜLSOY 

ve Prof. Dr. Ayben KILIÇ’ın firmanın AR-GE birimini ziyaret ettiğini ve yapılacak olan ortak projenin 

ilk adımlarının atıldığını belirtmiştir. BİÇER, ayrıca firmanın güzel bir staj programı bulunduğunu, staj 

süresince öğrencilerin yoğun bir eğitim programına dâhil edilerek şirket ortamını tanımalarına olanak 

sağladıklarını, staj programı sonrasında da mezunların firmada istihdam edilebildiğini belirterek, bu 

konuda da Bartın Orman Fakültesi ile işbirliği yapmak istediklerini ifade etmiştir.  

Toplantı sonunda Danışma Kurulu Üyeleri gerek MÜDEK akreditasyonu gerekse TÜBİTAK 

öğrenci projelerinde Bartın Orman Fakültesinin elde etmiş olduğu başarılarından dolayı Bartın Orman 

Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Birsen DURKAYA ve ekibini tebrik etmiştir. 

 

2- EDEBİYAT FAKÜLTESİ DANIŞMA KURULU 

 

a) Edebiyat Fakültesi Danışma Kurulunun 2024/01 sayılı toplantısı 31.01.2024 tarihinde saat 

16.00’da üyelerin katılımıyla gerçekleştirilmiştir. 

Danışma Kurulu toplantısı öncesinde Bölüm Başkanlıklarından toplantıda görüşülmek üzere 

gündem maddeleri ile ilgili öneriler alınmıştır. Bu çerçevede paydaşların yapılacak işbirliklerine dair 

talep ve önerileri alınmıştır. 

Sosyoloji ve Psikoloji bölüm başkanlıkları tarafından Aile ve Sosyal Hizmetler Bartın İl 

Müdürlüğü ŞÖNİM Müdürlüğünden kadına yönelik şiddetle ilgili bilgilendirme toplantıları yapılması 

talebinde bulunulmuştur. ŞÖNİM Müdürü Hatice Şimşek Karataş bu içerikte toplantıların yapıldığını ve 

yapılmaya devam edileceğini belirtmiştir. 

Psikoloji Bölüm Başkanlığı ŞÖNİM Müdürlüğünden öğrencilere yönelik vaka sunumlarına 

ilişkin eğitimler talep etmiştir. 

Okan Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. Cemal Demircioğlu Üniversitemizin uzaktan eğitim 
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 altyapısının güçlendirilmesi, İngilizce Mütercim ve Tercümanlık programı müfredatının güncel 

gelişmeler ışığında yenilenmesini, öğrencilerin Türkçe alt yapısının güçlendirilmesini, Okan 

Üniversitesi ile ders alışverişlerinde bulunulmasını, yaz okulları ve atölye çalışmalarının yapılması 

noktasında işbirliği önermiştir. Ayrıca “afette rehber çevirmenlik” dersinin müfredata eklenmesinin 

yararlı olacağını dile getirmiştir. 

Çağdaş Türk Lehçeleri ve Edebiyatları Bölüm Başkanı Prof. Dr. Alsou KAMALİEVA, 

üniversite yerleşkesinde yapılan nevruz kutlamalarında geleneksel kıyafetlerin temini konusunda sıkıntı 

yaşadıklarından dolayı Bartın İl Kültür ve Turizm Müdürlüğünden kıyafet konusunda destek talep 

etmiştir. Bunun yanı sıra Bartın İl Kültür ve Turizm Müdürlüğünden Şube Müdürü Burhan Bayram 

Edebiyat Fakültesiyle yapılan işbirliklerine değinmiştir. 

BAKKA temsilcisi Osman Bahadır Kalecik, Filyos alanındaki dönüşüme dikkat çekti. 

Kurulmakta olan iki organize sanayi bölgesinin istihdam potansiyelinin Bartın’da işsizlik sorunu 

bağlamında incelenmesi gerektiğini söyledi. Bartın’da iş kültürü, girişimcilik ve ortak hareket etme 

kültürü konusunda çalışmalar ve lisansüstü derslerin olması önerisinde bulunmuştur. Ayrıca 2015 tarihli 

Bartın Sosyal Analiz Raporu’nun güncellenmesi gerektiğini iletmiştir. Dekanlık tarafından Danışma 

Kurulu sonrasında hizmete özel hazırlanmış olan mevcut Sosyal Analiz Raporu’nu üst yazıyla 

BAKKA’dan talep edilmesine karar verilmiştir. 

Psikoloji Bölümü mezun öğrencimiz Tuğba Deniz tarafından, vakaya yönelik uygulama 

derslerinin arttırılması talep edilmiştir. 

Türk Dili ve Edebiyatı bölümü mezun öğrencimiz Sude Sezgin öğrenci danışmanlık 

hizmetlerinin iyileştirilmesi gerektiğini vurgulamıştır. Farklı bölüm öğrencilerinin bir araya gelmesi için 

ortak etkinliklerin sayısın artırılmasını talep etmiştir. 

Toplantı iyi dilek ve temennilerle sona ermiştir. 

 

b) Danışma Kurulu’nun Yıllık II. Toplantısı, 26.09.2024 tarihinde saat 12.00’de Fakülte Dekanı 

başkanlığında Danışma Kurulu üyeleriyle Zoom üzerinden online (çevrimiçi) olarak gerçekleştirilmiştir. 

Toplantıya 35 Danışma Kurulu üyesi katılmıştır. Toplantıda Danışma Kurulu üyeleri ile görüş 

alışverişi yapılmış ve ilk toplantının sonuçları değerlendirilmiştir. 

Toplantıda alınan kararlar, görüşler ve öneriler aşağıda sunulmuştur: 

 30.01.2024 tarihli Danışma Kurulu’nun ilk toplantısının sonuçları değerlendirilerek, kurula dahil 

olan yeni üyelere Kurul toplantılarıyla ilgili bilgi verilmiştir. 

 Bartın İl Halk Kütüphanesi Müdürü Tülay ERDURAN’ın önerisi ile Türk Dili ve Edebiyatı 

Bölümü öğrencilerinin İl Halk Kütüphanesi’nde iş birliği kapsamında ‘Edebiyat Günleri’ 

yapılması konusunda görüş birliğine varılmıştır. 

 Bölüm Başkanları tarafından Bölümler arası iş birliğinin güçlendirme ve motivasyonu artırmak 

için öğrenci kulüplerinin ortak çalışmalarda yer almasını sağlanması yönünde görüşlerini 

bildirmiştir. 

 BBY Bölümü öğrenci zorunlu stajları ve gönüllülük esası çalışmalarına yönelik Bartın İl Halk 

Kütüphanesi ile Bartın Üniversitesi Kütüphane ve Dokümantasyon Daire Başkanlığı’nda yapılan 

çalışmaların ve desteklerin sürdürülmesi hususunda geribildirimde bulunmuştur. 

 Bartın Valiliği İl Sosyal Etüt ve Proje Müdürlüğü Yasin GÜNEY tarafından Fakültemiz ile 

bölgeye yönelik projeler, sosyal sorumluluk çalışmaları ve toplumsal araştırmalara desteklerin 

verilmesi, ortak çalışmalar yapılması yönünde olumlu geribildirimde bulunulmuştur.  

 Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı Bartın İl Müdürlüğü ŞÖNİM Müdürü Hatice ŞİMŞEK 

KARATAŞ, Merkez tarafından kadına şiddeti önlemeye yönelik olarak öğrencilerimize eğitim 

verilmesi talebinde bulunulmuştur. Dekanlığımız, bu eğitimlerin ders planları içeriğinde yer 

alması ve bir program dahilinde sürekli bir şekilde yapılması yönünde önerilerini sunmuştur. 

Vizelerden sonra Kasım veya Aralık 2024 ayları içinde bu eğitimlerin yapılmasına karar 

verilmiştir. 

 Bartın İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile Edebiyat Fakültesi öğrenci formasyon uygulama 

eğitimlerinin ve stajlarının iş birliği içinde yürütüldüğü belirtilmiştir. 
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  Mezun öğrencileri temsilen toplantıya katılan Hakan YERLİ, Türk lehçelerinin (Özbek Türkçesi, 

Kazak, Kırgız vb.) ayrı olarak uzmanlık alan dili olarak verilmesi yönünde görüşünü bildirmiştir. 

ÇTLE Bölüm Başkanı Prof. Dr. Alsou KAMALİEVA, bu dersin seçmeli dersler olarak 

eklenebileceği ve yeni akademik dönemde ders planlarına yansıtılabileceği hususunda bilgi 

vermiştir. 

 İç ve dış paydaşlar ile ortaklaşa yapılan sosyal, kültürel ve bilimsel etkinliklerinin memnuniyetle 

sürdürülmesi görüşüne varılmıştır. 

3- EĞİTİM FAKÜLTESİ DANIŞMA KURULU 

 

Eğitim Fakültesi Danışma Kurulunda idari insan kaynağının yanı sıra bölüm başkanları, Millî 

Eğitim Bakanlığı Merkez Teşkilatı temsilcileri, Bartın İl Millî Eğitim Müdürlüğü (MEM) temsilcileri, 

farklı kademelerden okul müdürleri, farklı programlardan öğretmenler, özel sektör temsilcileri, aktif ve 

mezun öğrenci temsilcileri yer almakta ve kurul görev değişimi vb. gibi gerekçelerle gerektiğinde 

güncellenmektedir.  

Danışma Kurulu ile yapılan toplantılarda Üniversitemiz ve Fakültemiz misyon, vizyon, kalite 

politikası amaç ve hedefleri doğrultusunda değerlendirmeler yapılarak uzun vadede planlamalarda 

bulunulmaktadır.  

a-b) 12 Mart 2024 ve 30 Eylül 2024 tarihlerinde çevrim içi yöntemle Dekan Prof. Dr. Fatma 

ÜNAL başkanlığında iki adet danışma kurulu toplantısı yapılmıştır.  

Yapılan toplantılarda; Bartın İl MEM ile “öğretmen adaylarının yeterliklerinin geliştirilmesi” 

çalışmalarına devam edilmesi, İl MEM ve okullar ile işbirliği içerisinde öğretmenlik/rehberlik 

uygulamaları, topluma hizmet uygulamaları, projeler ve etkinliklerin yapılmasına karar verilmiştir.  

Öğretmen adaylarının atandıktan sonra aday öğretmenlik sürecine yönelik bilgilendirilmelerine 

ihtiyacı olduğu belirtilmiş ve buna yönelik çalışmalara devam edilmesi önerilmiştir. Bartın İl MEM’e 

bağlı okullarda görev yapan yöneticilere ve öğretmenlere mesleki gelişimlerine yönelik Fakültemiz 

tarafından çeşitli şekillerde destek verilebileceğine karar verilmiştir.  

Ayrıca nitelikli öğretmen yetiştirmeye ilişkin öneriler olarak öğretmen adaylarının uygulama 

becerilerinin geliştirilmesi açısından öğretmenlik uygulaması saatinin artırılması veya en az 3 dönem 

uygulama yapılmasına yönelik öneri sunulmuştur. MEB bünyesinde ve yurtdışı teşkilatlarda görev 

yapan, alanında rol model olan öğretmen ve eğitimcilerin öğretmen adaylarına deneyimlerini 

aktarabilmesine yönelik MEB ve Bartın İl MEM ile işbirliği yapılması önerisi getirilmiştir. Mezun 

öğrenci temsilcileri, beceri temelli derslerin ve Milli Eğitim Bakanlığı tarafından 2024-2025 eğitim-

öğretim yılı itibariyle kademeli olarak ülke genelinde uygulanmaya başlanılan öğretim programlarına 

Eğitim Fakültesi derslerinde yer verilmesini önermişlerdir. Fakültemizdeki program akreditasyonu 

çalışmalarına yönelik bilgilendirmeler yapılmış ve sürece yönelik verilen desteğin devamlılığı 

temennisinde bulunulmuştur. 

İyi dilek temennisiyle toplantı nihayete erdirilmiştir. 

 

4- FEN FAKÜLTESİ DANIŞMA KURULU 

 

“Bartın Üniversitesi Danışma Kurulları Yönergesi"nin Çalışma Usul ve Esasları başlıklı 8'inci 

maddesinin birinci fıkrasının (e) bendi gereğince Fen Fakültesi 2024/01 Danışma Kurulu Toplantısı, Fen 

Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Bülent KARAKAŞ başkanlığında danışma kurulu üyelerinin katılımıyla 26 

Kasım 2024 Salı günü saat: 12.00’de çevrimiçi olarak gerçekleştirildi.  

Toplantıya Prof. Dr. Bülent KARAKAŞ, Batı Karadeniz Kalkınma Ajansından Dr. Şahin BAŞ, 

Bartın Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Oğuzhan KASAPOĞLU, Üniversitemiz farklı birimlerini 

temsilen yetkililer, Bartın Üniversitesi Fen Fakültesi Bölüm Başkanları, araştırma görevlisi temsilcisi 

ve Fakülte mezun temsilcileri katılım sağlamıştır. Fen Fakültesi Danışma Kurulu Toplantısı Fakülte 

Sekreteri Adem AYVALI’nın toplantı gündemini arz etmesi ve Prof. Dr. Bülent KARAKAŞ’ın 

sunumuyla başlamıştır.  

Dekan Prof. Dr. Bülent KARAKAŞ’ın giriş konuşmalarından sonra gündem maddelerine 

geçilmiştir.  
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 1. Fen Fakültesi’nde yıl içerisinde gerçekleştirilen faaliyetler hakkında genel bilgilendirme 

yapıldı.  

2. Fakülte bünyesinde yürütülen FEDEK Akreditasyon süreci ve kalite çalışmaları hakkında 

bilgilendirme yapıldı.  

3. İç ve dış paydaşlar tarafından Fakülteye yönelik faaliyet, destek, proje vb. hakkında 

bilgilendirme yapıldı.  

4. Üniversite ve sanayi işbirliği kapsamında yapılabilecek olası işbirlikleri ile ilgili 

değerlendirmeler yapılarak aşağıdaki kararlar alındı.  

- Batı Karadeniz Kalkınma Ajansından Dr. Şahin BAŞ’ın önerisi üzerine, kalkınma ajansları 

tarafından açılacak çağrılar doğrultusunda BAKKA proje ve desteklerine yönelik Üniversitemiz ve 

Fakültemize 2025 yılı içerisinde bilgilendirme ve işbirliği toplantıları düzenlenebileceği,  

- Bartın I. Organize ve Sanayi Bölgesi Müdürü Oğuzhan KASAPOĞLU, Üniversite-Sanayi 

İşbirliği kapsamında 2025 yılı içerisinde yeşil dönüşüm, karbon ayak izi vb. çevre konularında 

çalışmalar yapılabileceğini belirtmesi ve önerileri üzerine,  

Fakültemiz, Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Çevre Mühendisliği Bölümü ve Bartın 

I. Organize ve Sanayi Bölgesi Müdürlüğü iş birliği ile kampüs ve Bartın ili için yaşanabilir bir çevre 

üzerine yapılabileceklerin tespiti, eylem planı ve süreç takvimi üzerinde çalışmaların başlatılmasına,  

- Mezun öğrencimiz Bedirhan SAY’ın önerisi üzerine mezuniyet sonrası eğitim seminerleri 

yapmak üzere Fakülte ve mezunlar arası programın detaylandırılması kararlaştırıldı.  

Tüm katılımcılara söz hakkı verilerek genel değerlendirme yapmaları ve sonrasında görüş ve 

önerilerini iletmeleri istendi. Tüm katılımcılar Üniversitemizin ve Fakültemizin yürüttüğü çalışmalardan 

haberdar olduklarını ve elde edilen başarıların devam etmesi temennilerini dile getirerek her türlü iş 

birliklerine açık olduklarını ifade etmişlerdir.  

Son olarak Fen Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Bülent KARAKAŞ’ın dilek ve temennileri ve 

katılımcılara teşekkür etmesiyle toplantı sona ermiştir. 

 

5- İKTİSADİ VE İDARİ BİLİMLER FAKÜLTESİ DANIŞMA KURULU 

 

9 Mayıs 2024 tarihinde Fakülte Danışma Kurulu toplantısı yapılmış ve eğitim-öğretim süreçleri 

kapsamında aşağıdaki kararlar alınmıştır. 

1. Fakülte Dekanı Prof. Dr. Metin SABAN tarafından Fakülteyi tanıtan genel bir bilgilendirme 

yapıldı. 

2. Fakülte komisyonlarının çalışması ve esasları hakkında paydaş katılımcılara bilgi verildi. 

3. Fakülte mezunlarının Bartın ilindeki iş yerlerinde istihdam edilebilmeleri konusunda kurum 

ve paydaşlarla müzakere edildi. Bu noktada kurum paydaşlarla Fakülte arasında iş birliği 

olanaklarının geliştirilmesi karar altına alındı. 

4. Katılımcılara Fakülte öğrencilerinin staj olanakları hakkında bilgilendirme yapıldı. Fakülte 

öğrencilerinin staj konusunda kurum ile paydaşlarla koordineli bir şekilde hareket etmeleri 

noktasında görüş birliğine varıldı. 

Alınan kararlar doğrultusunda aşağıdaki çalışmalar gerçekleştirilmiştir: 

 Danışma Kurulu toplantısında alınan 2 no’ lu kararda geçen “Fakülte Komisyonlarının çalışma 

usul ve esasları tüm süreçlere paydaş katılımının özenle sağlanmaya devam edilmesi, komisyon 

çalışmalarında katılımcılığın iç ve dış paydaşlar ve çeşitli toplum kesimleriyle sağlanarak 

kapsayıcılığın arttırılması” kapsamında, program çıktılarının güncellenmesi ve derslerin 

geliştirilmesi için öğrenci ve mezunlardan anket yoluyla görüş alınmış, ders içeriklerinin 

iyileştirilmesi ve derse katılımı artıracak yöntemlerin geliştirilmesi kararlaştırılmıştır. Yine aynı 

karar doğrultusunda bölümler paydaşlarıyla toplantılar yapmış toplantılarda bölümlerin güçlü 

yönleri ve iyileştirme alanlarına ilişkin paydaşlardan görüş ve öneriler alınmıştır. Bölüm 

Başkanlıkları tarafından paydaşlarla yapılan çalışmalar aşağıda sıralanmıştır. 

 

o Yönetim Bilişim Sistemleri bölümü bünyesinde bilgi güvenliği ve sosyal medya 

güvenliği konularını kapsayan uygun derslerin açılması planlanmıştır. 
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o İktisat bölümü tarafından bölüm öğrencilerine yönelik Çift Anadal ve Yandal 

programları hakkında bilgilendirme yapılmış, Psikoloji, Felsefe ve Matematik 

bölümlerinde Çift Anadal ve Yandal yapılabilmesi için gerekli çalışmalar başlatılmıştır. 

 

o Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi bölümünde, AFAD ile işbirliği halinde bulunulan Kriz 

ve Afet Yönetimi dersi için AFAD görevlisi katkıda bulunmuş aynı zamanda öğrenciler 

arasında Afet Gönüllüğünün arttırılmasına katkı sunulmuştur. 

 

o İşletme bölümü Öğr. Elemanı Dr. Ahmet ZELKA tarafından Bartın Ticaret ve Sanayi 

Odası Kadın Girişimciler Kurulu tarafından hazırlanan “İş’te Kadın Gücü: İş Geliştirme 

Programı” için “Finansal Okuryazarlık” konusunda eğitim verilmiştir. Ayrıca 26 Eylül 

2024 tarihinde Bartın Serbest Muhasebeci Mali Müşavirler Odası iş birliği ile “Muhasebe 

Mesleğinde Güncel Gelişmeler Paneli” düzenlenmiştir.  

 

 Danışma Kurulu toplantısında alınan 3 no’ lu kararda geçen “Mezun öğrencilerimizin İlimizde 

istihdam edilebilmeleri” kapsamında Fakülte bünyesindeki Bölümler tarafından öğrenci ve 

mezunlara Üniversitemiz Kariyer Merkezi Faaliyetleri hakkında bilgilendirmeler yapılmıştır.  

 

 Danışma Kurulu toplantısında alınan 4 no’ lu kararda geçen “Staj olanaklarının arttırılması ve 

karşılıklı iş birliği çerçevesinde öğrencilerin yönlendirilmesi” kapsamında sektör temsilcileriyle 

gelecekteki iş birliği ve staj olanakları üzerine görüşülmüş, mezunlarımızın iş bulma süreçlerini 

kolaylaştıracak yeterlilikler hakkında bilgi alışverişinde bulunulmuştur. Yine alınan bu karar 

doğrultusunda Bartın Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde üç stajyer öğrenci gönderilmiştir. 

 

 Danışma kurulunun dilek ve temenniler kısmında Fakülte tarafından en az bir bilimsel toplantı 

yapılması konusunda alınan tavsiye kararı doğrultusunda; Üniversitemiz ev sahipliğinde İşletme 

Bölümü tarafından 27-29 Eylül 2024 tarihlerinde Fakültede “11. Uluslararası Muhasebe ve 

Finans Araştırmaları Kongresi” (ICAFR’24) düzenlenmiştir. 

6- İSLAMİ İLİMLER FAKÜLTESİ DANIŞMA KURULU 

 

 Üniversitemiz İslami İlimler Fakültesi Danışma Kurulu, Fakülte programları hakkındaki 

çeşitli konularda istişarede bulunmak ve tavsiye niteliğinde kararlar almak maksadıyla 

09.07.2024 tarihinde saat 14.00’de çevrimiçi video konferans şeklinde toplantı 

gerçekleştirmiştir. 

 Fakülte program çıktılarının güncellenmesi konusu görüşülmüştür. Yapılan görüşmede 

Kalite komisyonunca hazırlanan fakülte program çıktıları taslağının kabulüne oy birliği 

ile karar verilmiştir. 

 Bartın Üniversitesi “İslami İlimler Fakültesi” adının “İlahiyat Fakültesi” olarak 

değiştirilmesi konusu görüşülmüştür. Yapılan görüşmede, Bartın Üniversitesi “İslami 

İlimler Fakültesi” adının “İlahiyat Fakültesi” olarak değiştirilmesinin Danışma 

Kurulumuzca uygun görüldüğüne oy birliği ile karar verilmiştir. 

 Önceki öğrenmelerin tanınması konusu görüşülmüştür. Yapılan görüşmede, Fakültede 

önceki öğrenmelerin tanınması işlemlerinin daha kapsayıcı ve işlevsel olması için ilgili 

usul ve esasların gözden geçirilerek gerekirse güncellenmesine oy birliği ile karar 

verilmiştir. 

 Kalite ve Akreditasyon çalışmalarının formata uygun olarak yürütülebilmesi ve paydaş 

görüşlerinin alınarak çalışmaların devam edebilmesi için akreditasyon süreçleri 

kapsamında hazırlanmış olan öz değerlendirme raporundaki 5 ana ve 58 alt başlık 

hakkındaki çalışmaların devam etmesine oy birliği ile karar verilmiştir. 
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 7- MÜHENDİSLİK, MİMARLIK VE TASARIM FAKÜLTESİ DANIŞMA KURULU 

 

Mühendislik, Mimarlık ve Tasarım Fakültesi ve bölümleri tarafından 2024 yılı Danışma Kurulu 

Toplantıları gerçekleştirilmiştir. 

Gerçekleştirilen Toplantılara İlişkin Bilgiler aşağıda sunulmuştur. 

 Mühendislik, mimarlık ve Tasarım Fakültesi Danışma Kurulu toplantısı Dekan Prof. Dr. Bülent 

CENGİZ başkanlığında danışma kurulu üyelerinin katılımıyla 29 Kasım 2024 Cuma günü saat: 

14.30’de çevrimiçi olarak gerçekleştirilmiştir. 

 

Fakülte Danışma Kurulu Toplantısı Kararları: 

1. 7+1 iş yeri eğitimi programı hakkında bilgi verildi. Bu programın hem öğrencilerin mesleki 

becerilerini geliştirmeleri hem de firmaların nitelikli iş gücüne erişim sağlamaları açısından 

önemli olduğu vurgulandı. Danışma Kurulu Üyesi Sektör temsilcilerinden programa destek 

vermeleri istendi. 7+1 programının il dışındaki firmalara da tanıtılması ve bu firmalarla işbirliği 

imkanlarının araştırılması için sektör temsilcilerinin, meslek odalarının ve derneklerinin de dahil 

edildiği geniş katılımlı tanıtım toplantıları düzenlenmesine oy birliği ile karar verilmiştir. 

2. Fakülte-Sanayi işbirliği projelerinin sayısını artırmak için TÜBİTAK, Avrupa Birliği ve 

BAKKA gibi kuruluşların desteklediği proje çağrılarına daha aktif katılım sağlanması için 

akademik insan kaynağının teşvik edilmesine ve Sanayi kuruluşlarının karşılaştığı sorunlara 

çözüm üretmek için fakültedeki akademisyenlerin uzmanlığından yararlanılmasına oybirliği ile 

karar verilmiştir. 

3. Üniversitemiz bünyesinde yürütülen Kurumsal Akreditasyon ve Fakültemiz bünyesinde 

yürütülen program akreditasyonları hakkında bilgilendirmelerde bulunulmuştur. Akreditasyon 

süreçlerinde sürdürülebilir bir başarının elde edilmesi için çalışmaların Sanayi ile işbirliği içinde  

devam ettirilmesine oy birliği ile karar verilmiştir. 

4. Günümüz değişen teknolojik gelişmeleri de dikkate alınarak Fakültemiz Bilgisayar Mühendisliği 

ve Elektrik-Elektronik Mühendisliği bölümlerinde lisansüstü programların açılmasının bölgenin 

gelişimine sunacağı katkının önemine vurgu yapılmış ve bu kapsamda söz konusu programların 

açılması başvuru yapılmasına oy birliği ile karar verilmiştir. 

 

8- SAĞLIK BİLİMLERİ FAKÜLTESİ DANIŞMA KURULU 

 

2024 yılında Fakültemiz Danışma Kurulu ile üç kez çevrimiçi toplantı gerçekleştirilmiştir.  

 

a) 26 Ocak 2024 tarihli toplantıda: 

 Üniversitemiz Misyon, Vizyon ve Temel değerleri ile ilgili bilgilendirme yapılmıştır. 

 2023 yılı stratejik plan gerçekleşme raporu görüşülmüş, 2019-2023 yılları arasındaki hedeflere 

ulaşma durumu ile ilgili genel değerlendirme yapılmıştır. Önder ACIBAL, Fakültemiz Öğretim 

elemanlarının performansının yüksek olduğunu, hedeflere ulaşmada yükselen grafiğin olduğunu, İl 

Sağlık Müdürlüğünün özellikle eğitim öğretim süreçleri ve araştırma süreçlerinde destekte bulunmaya 

devam edeceğini ifade etmiştir. Refik AKMAZ sağlık sahasındaki deneyimlerle daha fazla fırsata sahip 

olunabileceğini desteklerinin devam edeceğini belirtmiştir. Çiğdem TEKELİN Sosyal Hizmet Bölümü 

ile aktif ilişki içinde bulunduklarını, 2024 yılında da yeni projeler planladıklarını, tanıtıma katkıda 

bulunabileceklerini, öğrencilerimizle paylaşım toplantısı gerçekleştirebileceklerini belirtmiştir.  

 Fakültenin 2024-2028 Stratejik Planı genel değerlendirmesi ve güncellenen misyon, vizyon, 

amaç, hedef ve göstergelerle ilgili bilgilendirme yapılmıştır. Çiğdem TEKELİN, öğrencilerin eğitim 

sürecine her zaman destek olma da istekli olduklarını, bazı hizmet içi eğitim konularına öğrencilerinde 

dahil edilebileceğini, özellikle sosyal hizmet programı tarafından yürütülen projelerde gerekli kolaylığı 

sağlamaya devam edecekleri görüşünü bildirmiştir. Refik AKMAZ üniversite öğrencilerinin 

girişimcilik, özgüven gibi konularda uzman destekli eğitim farkındalık çalışmalarına katkı 
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 sunabilecekleri, kurumunun hedefleri arasında özel istihdam bürosu açma çalışmalarının olduğunu, bu 

doğrultuda mezunlarımıza anlamlı destek sunabileceğini ifade etmiştir. 

 Üniversitemizin ihtisaslaşma alanıyla ilgili bilgi paylaşımı yapılmıştır. Fakültenin uzmanlık 

alanlarına yönelik Bartın Üniversitesi İhtisaslaşma Alanına Yönelik Anahtar Kelimelerinden “Akıllı 

sağlık, e-öğrenme, engelsiz yaşam, e- dijitalleşme, insan kaynakları, insan ve teknoloji etkileşimi, karar 

verme süreçleri, yapay zeka, derin öğrenme, akıllı sistemler, simülasyon, 3D sanal ortamlar, sanal 

gerçeklik, karma gerçeklik, karma simülasyon, genişletilmiş gerçeklik, tıp sistemleri güvenliği, akıllı ve 

sürdürülebilir yaşam” ile ilgili çalışmalar yapılabileceği konusunda fikir birliğine varılmıştır.    

 Hemşirelik Bölümü öğrencilerinin Sosyal Hizmet Bölümü ile yandal yapması, Sosyal Hizmet 

Bölümü öğretim planına "SHB332 Sosyal Hizmette Teknoloji ve Yenilik Yönetimi" dersinin eklenmesi 

hususunda görüşleri alınmış ve teklifin uygunluğu konusunda fikir birliğine varılmıştır.    

 

b) 28 Mart 2024 tarihli ikinci toplantıda: 

 Hemşirelik Bölümü ders planı değişikliği önerisi hususunda görüşleri alınmış ve teklifin 

uygunluğu konusunda fikir birliğine varılmıştır.    

 Sosyal Hizmet Bölümü ders planı/ÇAP ders planı değişikliği önerisi hususunda görüşleri alınmış 

ve teklifin uygunluğu konusunda fikir birliğine varılmıştır.    

 Ebelik Bölümü ders planı değişikliği önerisi hususunda görüşleri alınmış, EBE 305 Aile 

Planlaması ve Danışmanlığı, EBE 304 Sağlık Eğitimi ve Öğretim Teknikleri derslerinin 

T/U/K/AKTS’lerinin revize edilmesine ve seçmeli derslerin ayrı ayrı dönemler yerine tek tablo haline 

getirilerek teklifin uygunluğu konusunda fikir birliğine varılmıştır.    

 Sosyal Hizmet Bölümü yandal ders planı önerisi görüşleri alınmış, Hemşirelik Bölümü 

öğrencilerinin Sosyal Hizmet Bölümünde yandal yapmasının uygunluğuna, ders planındaki toplam 

AKTS’nin Bartın Üniversitesi Çift Anadal, Yan Dal ve Kurum İçi Yatay Geçiş Yönergesinde belirtilen 

üst sınırı aştığından SHB 208 Kamu Yönetimi dersinin çıkarılarak ders planının revize edilmesi 

konusunda fikir birliğine varılmıştır. 

  

c) 09 Ağustos 2024 tarihli toplantısında:  

 Fakültenin 2024-2028 Stratejik Planı İlk 6 aylık izleme raporu görüşülmüş, 2023-2024 Bahar 

Dönemi Ders Memnuniyet Anket sonuçlarına ilişkin görüş alışverişinde bulunulmuş ve öneriler 

doğrultusunda çalışmaların yapılmasına oy birliği ile karar verilmiştir.   

 

9- SPOR BİLİMLERİ FAKÜLTESİ DANIŞMA KURULU 

 

Spor Bilimleri Fakültesi Danışma Kurulu Toplantısı, Fakültenin programları hakkındaki çeşitli 

konularda istişarede bulunmak ve tavsiye niteliğinde kararlar almak maksadıyla 05.11.2024 tarihinde 

saat 16.30’de çevrimiçi video konferans şeklinde gerçekleştirilmiştir. 

Fakültenin iç ve dış paydaşlarından oluşan toplantıya iç paydaşlarımızdan bölüm başkanları, 

öğretim üyeleri, öğrenci temsilcileri ile dış paydaşlarımızdan kamu ve özel sektör temsilcileri ile ilimiz 

spor branşları temsilcileri katılmıştır. Fakültemiz Dekan Vekili Prof. Dr. Ayla ÇETİN DİNDAR’ın 

başkanlığında açılış konuşması sonrasında sırasıyla gündem maddelerine geçildi ve aşağıda belirtilen 

hususlar karar altına alınmıştır.  

  Danışma kurulu toplantısı, yeni göreve başlayan dekanımızın kendisini tanıtmasıyla başladı. 

Dekanımız, akademik vizyonu ve fakülteye yönelik hedeflerini paylaşarak, iş birliği ve ortak çalışmalara 

verdiği önemi vurguladı. Bu giriş, toplantıya olumlu bir başlangıç yaparak katılımcılar arasında sıcak 

bir iletişim ortamı oluşturmuştur.  

Daha sonra gündemlere geçilmiştir. 

1. Madde: Bir önceki toplantıda görüşülen hususların gözden geçirilmesi.  

Toplantının ilk gündem maddesi olarak, bir önceki toplantıda ele alınan öğretmenlik 

uygulamasının bir döneme düşürülmesi konusu yeniden değerlendirilmiştir. Fakültemiz Antrenörlük 

Eğitimi Bölüm Başkanı Doç. Dr. Ayça Genç, önceki toplantıda görüşülen konularla ilgili kurul 

üyelerine bilgi vermiştir. Doç. Dr. Ayça Genç, Beden Eğitimi ve Spor Bölümünde öğretmenlik 

uygulamasının iki dönem şeklinde devam ettiğini belirtmiştir. 
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 2. Madde: Üniversite dışı kurumlarla ile yapılabilecek sosyal sorumluluk projeleri. 

Toplantının ikinci gündem maddesi kapsamında, Fakültemiz Antrenörlük Eğitimi Bölüm 

Başkanı Doç. Dr. Ayça GENÇ ve Rekreasyon Bölüm Başkanı Doç. Dr. Fatih YAŞARTÜRK, kurul 

üyelerimizi MİKADER ve huzurevi sakinlerine yönelik gerçekleştirilen ortak çalışmalar ve etkinlikler 

hakkında bilgilendirmiştir. Fakültemiz Dekanı Prof. Dr. Ayla Çetin Dindar, bu değerli çalışmaları için 

kendilerine teşekkür etmiştir. Ayrıca, kurul üyelerine, bu konulardaki görüş ve önerilerini toplantı 

dışında da fakülte dekanlığına iletilmesinden memnuniyet duyacağını belirtmiştir. 

3. Madde: YKS Spor Bilimleri İçin Özel Yetenek Sınavı (ÖZYES) ile öğrenci alımı. 

Toplantının üçüncü gündem maddesiyle ilgili olarak Fakülte Sekreteri Bayram TURİDİ, kurul 

üyelerine ÖZYES ile öğrenci alımına yönelik detaylı bilgilendirmede bulunmuştur. 2024-2025 Eğitim-

Öğretim yılında ilk kez uygulanan ÖZYES sistemiyle öğrenci alımı konusunda hem öğrencilerden hem 

de öğretim elemanlarından olumlu geri bildirimler alındığını belirtmiştir.  

4. Madde: Dilek ve temenniler. 

Toplantının son maddesi olarak "Dilek ve Temenniler" gündeme alındı. Bu bölümde, iç ve dış 

paydaşlarımızla önemli fikir alışverişlerinde bulunuldu ve kurul üyeleri tarafından değerli öneriler 

paylaşılmıştır. Katılımcılar, bir sonraki Danışma Kurulu toplantısının yüz yüze gerçekleştirilmesi 

yönündeki temennilerini dile getirmiştir. Ayrıca, tüm paydaşlar, toplantıya katılmaktan duydukları 

memnuniyeti ifade ederek, bu tür istişarelerin fakültenin gelişimine katkı sağladığını vurgulamışlardır. 

Toplantı, paydaşlarımızın iş birliği ve ortak hedeflere yönelik desteklerinin devam edeceği yönündeki 

olumlu bir atmosferle son bulmuştur. 

 

10- LİSANSÜSTÜ EĞİTİM ENSTİTÜSÜ DANIŞMA KURULU 

 

a) Lisansüstü Eğitim Enstitüsü Danışma Kurulu’nun 2024-01 sayılı toplantısı 28.06.2024 

tarihinde Enstitü Müdür Vekili Dr. Öğr. Üyesi Fatma GÜMÜŞOK başkanlığında çevrimiçi olarak 

gerçekleştirilmiştir.   

Görüş Öneri ve Talepler;  

- Bartın Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Dekan Vekili Prof. Dr. Metin SABAN 

tarafından “Bartın Üniversitesi Lisansüstü Eğitim ve Öğretim ile İlgili Usul ve Esaslar” da yer alan ders 

açma limitlerinin arttırılması talep edilmiş olup, ilgili talebin yıl sonunda yapılacak olan mevzuat 

güncelleme çalışmalarında danışma kurulu görüşü olarak enstitü yönetimine sunulmasına karar 

verilmiştir.  

- Bartın Üniversitesi Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Fatma ÜNAL tarafından ihtisaslaşma 

alanına yönelik tez ve çalışmaların arttırılması amaçlı olarak Fakülte ve Enstitü iş birliğinin sağlanması 

önerilmiş olup, konu ile ilgili olarak yönetmelikte yer alan yayın şartı değişiklikleri yapıldıktan sonra 

bir çalışma grubu oluşturulmasına karar verilmiştir.  

 

b) Lisansüstü Eğitim Enstitüsü Danışma Kurulu’nun 2024-02 sayılı toplantısı 15.11.2024 

tarihinde Enstitü Müdürü Prof. Dr. Mustafa Sabri GÖK başkanlığında çevrimiçi olarak 

gerçekleştirilmiştir.   

Görüş Öneri ve Talepler; 

- Enstitü Müdürü Prof. Dr. Mustafa Sabri GÖK tarafından danışma kurulu üyelerine  “Bartın 

Üniversitesi Lisansüstü Eğitim ve Öğretim Yönetmeliği” nde yapılması planlanan değişiklikler 

karşılaştırma cetveli üzerinden gerekçeleri ile anlatılarak ilgili değişiklikler için kurul üyelerinin 

görüşüne başvurulmuştur. Yapılan görüşmede ilgili değişikliklere ait karşılaştırma cetvelinin danışma 

kurulu üyeleri ile paylaşılarak 22.11.2024 tarihine kadar görüşlerini enstitüye iletmelerine karar 

verilmiştir.  

- Ayrıca Danışma Kurulu Üyelerinin Lisansüstü Eğitimde kullanılan yasal mevzuatlar hakkında 

güncelleme ya da değişiklik talepleri ile ilgili olarak varsa görüş ve önerilerini 22.11.2024 tarihine kadar 

Enstitüye göndermelerine karar verilmiştir. 

 

11- YABANCI DİLLER YÜKSEKOKULU DANIŞMA KURULU 
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 Birim Danışma Kurulu çevrimiçi olarak 15 Kasım 2024 tarihinde yapılmıştır. 

1- 2023-2024 Akademik Yılı eğitim-öğretim süreçleri ve 2024-2025 Akademik Yılı Güz Dönemi 

başlangıcı hakkında sunumlar gerçekleştirilmiş ve görüş alışverişinde bulunulmuştur. 

2- “Bartın Üniversitesi Yabancı Diller Yüksekokulu Yabancı Diller Bölümü Eğitim-Öğretim ve 

Sınav Yönergesi”nin 14’üncü maddesinin 1’inci fıkrasına (d) bendi eklenmesi ve işbu bendin “İsteğe 

Bağlı ve Zorunlu Hazırlık programına ilk kez kayıt olan veya tekrar öğrencileri, akademik yıl içerisinde 

tarihi önceden duyurulan tüm sınavlara girmek ve %85 devam şartını yerine getirmek kaydıyla yıl içi 

değerlendirmede tüm sınavlardan elde ettiği başarı puanının ortalaması alınarak toplamda 85 ve üzeri 

puanı elde eden öğrenciler, final sınavından isterler ise muaf sayılabilirler. Bu durumda öğrenciler, ‘Yıl 

İçi Başarı Puanı ile Mezuniyet’ hakkı kazanarak programdan başarılı olmuş sayılırlar.” ifadesini 

içermesi önerilmiştir. Eklenecek bu bent ile öğrencilerin dönem içi sınavlara daha fazla odaklanacağı 

konusunda görüş birliğine varılmıştır. 

3- Danışma Kurulu üyeleri zorunlu hazırlık programı öğrencileri için uygulanan belge ile muafiyet 

sistemi hakkında görüş alışverişinde bulunmuştur. Belge ile muafiyet hakkında Yüksekokulumuzda 

“Bartın Üniversitesi Yabancı Diller Yüksekokulu Yabancı Diller Bölümü Eğitim-Öğretim ve Sınav 

Yönergesi”nin 14’üncü maddesinin 2’inci fıkrasının (b) bendinde şu ifade bulunmaktadır: “ÖSYM 

tarafından yapılan yabancı dil sınavları ile YÖK tarafından bu sınavlara eşdeğerliği kabul edilen 

uluslararası yabancı dil sınavlarından geçerlilik süresi sınav sonucunun açıklandığı tarihten itibaren 

olmak üzere 5 yıl geçerli olmak kaydıyla YDS'ye göre karşılıkları, kısmen yabancı dilde eğitim veren 

programlardaki öğrencilerden, tamamen yabancı dilde eğitim veren önlisans programlarındaki 

öğrencilerden ve isteğe bağlı hazırlık sınıfından başarısız olmuş öğrencilerden en az 60 puan, tamamen 

yabancı dilde eğitim veren lisans programlarındaki öğrencilerden en az 75 puan almış olanlar”. Bu bent 

gereğince, söz konusu sınavlardan alınan puanlar ile zorunlu hazırlık programından öğrenciler muaf 

olabilmektedir. Ancak, bu sınavlarda üretimsel becerilerin (konuşma ve yazma) yeteri kadar 

ölçülemediğinin düşünülmesi sebebiyle, söz konusu belgeler ile muafiyet başvurusunda bulunan 

öğrencilerin üretimsel becerilerinin de ölçüleceği bir sınava daha girmelerinin daha doğru bir uygulama 

olabileceği konusu tartışmaya açılmıştır. Tartışmalar neticesinde, mevcuttaki benzer uygulamaların da 

incelenerek, öğrenciler açısından da en faydalı olacak şekilde, belge ile muafiyet başvurusunda 

bulunacak öğrencilerin gerçekleştirilen Yeterlilik Sınavının yazma ve konuşma kısımlarına girmelerinin 

sağlanmasının iyi olacağı sonucuna varılmıştır. 

12- BARTIN MESLEK YÜKSEKOKULU DANIŞMA KURULU 

 

Bartın Meslek Yüksekokulu Danışma Kurulu Toplantısı 12/06/2024 Çarşamba günü 

gerçekleştirilmiştir. 

2023-2024 eğitim-öğretim yılında gerçekleştirilen bölüm kurulu toplantılarında kararı alınan 

görüş ve önerilerinin gerçekleşme durumu hakkında yapılan geri bildirim toplantısında gerçekleşen 

görüş ve önerilerin bildirilmesine,  

Gerçekleşmeyen önerilerin gerekçeleri ile açıklanmasına, süreç yetersizliği veya planlamadaki 

gecikmeler nedeniyle gerçekleşmeyen öneriler için PUKÖ çevriminin tekrar başlatılmasına oy birliği ile 

karar verilmiştir. 

 

13- BARTIN SAĞLIK HİZMETLERİ MESLEK YÜKSEKOKULU DANIŞMA KURULU 

 

Üniversitemiz Bartın Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu Danışma Kurulu, 27.03.2024 

Çarşamba günü saat 11:30’da 2024 yılının ilk toplantısını Yüksekokul Müdürü Doç. Dr. Elif 

KARAHAN başkanlığında gerçekleştirmiştir.  

Çevrimiçi olarak düzenlenen toplantıya iç ve dış paydaşlar olan danışma kurulu üyeleri katılım 

sağlamıştır. Öğrenci işleri Daire Başkanlığının 01/03/2024 tarihli ve 2400023774 sayılı yazısına 

istinaden, 2024-2025 Akademik yılı güz yarıyılı ders planlarında yapılacak değişiklikler ile ilgili; 

Yüksekokulun bölüm kurulu kararları, paydaş görüşleri ve Eğitim İntibak Komisyonu kararı 

doğrultusunda hazırlanan Ders Planı değişiklikleri görüşülerek; 2024-2025 Akademik Yılı için 

programların ders planlarında yapılacak değişikliklerin görüşüldüğü toplantıda, paydaş görüşleri 
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 alınarak oluşturulan ders planları ile ilgili değerlendirmeler yapılmıştır.  

 Yapılan değerlendirmeler sonucunda; Saç Bakımı ve Güzellik Hizmetleri, Evde Hasta Bakım, 

Tıbbi Tanıtım ve Pazarlama, Optisyenlik, Engelli Bakım ve Rehabilitasyonu, Fizyoterapi ve İlk ve Acil 

Yardım, programlarındaki ders planı güncellemeleri konusunda karar verilmiştir.  

 Yapılan görüşmede, Yüksekokul bölümlerince paydaş görüşleri alınarak, Eğitim İntibak 

Komisyonu görüşleri doğrultusunda hazırlanan 2024-2025 Akademik yılı güz yarıyılı ders değişiklik 

tekliflerinin (ÇAP dahil) önerildiği şekliyle uygunluğuna karar verilmiştir. 

 

14- ULUS MESLEK YÜKSEKOKULU DANIŞMA KURULU 

 

a) 2024 Yılı I. Danışma Kurulu Toplantısı 10/07/2024 tarihinde gerçekleştirilmiştir.  

-Yüksek Öğretim Kurumu (YÖK) tarafından onaylanan, 2024-2025 Eğitim-Öğretim döneminde 

Tekstil, Giyim, Ayakkabı ve Deri Bölümü, Giyim Üretim Teknolojisi Programı'na öğrenci alınması 

değerlendirilmiştir.  

- Bartın Üniversitesi (BARÜ) ev sahipliğinde 1-2 Kasım 2024 tarihlerinde “Büro Yönetiminde 

Yeni İş Modelleri ve Sürdürülebilirlik” temasıyla gerçekleştirilecek 3. Uluslararası 18. Ulusal Büro 

Yönetimi ve Sekreterlik Kongresiyle ilgili görüş alışverişinde bulunulmuştur.  

Toplantı sırasında paydaşlar, yeni açılan Giyim Üretim Teknolojisi Programı'nın sektörde 

yaratacağı etkiler ve kongrenin getireceği fırsatlar hakkında değerli görüş ve önerilerde bulunmuştur. 

Paydaşların görüş, öneri ve destekleri içtenlikle kabul edilerek, önümüzdeki dönemde daha etkili bir iş 

birliği ve gelişim sağlamak için güç birliği yapmanın önemi vurgulanmıştır. 

 

b) 2024 yılı 2. Danışma kurulu toplantısı 27/11/2024 tarihinde gerçekleştirilmiştir.  

2023/2. Danışma Kurulu toplantısında alınan öneriler doğrultusunda 2024-2025 Akademik Yılı 

döneminde uygulanan ders planı değişiklikleri ve bu doğrultuda gelecek dönem olan 2024- 2025 

Akademik Yılı Bahar Yarıyılına yönelik paydaş görüşleri alınmıştır.  

Ulus Meslek Yüksekokulu olarak her dönem TÜBİTAK projelerine başvuran ve öğrencilerin 

araştırma ve geliştirme faaliyetlerine destek olmak amacıyla 2024 yılı 1. Döneminde 12 proje ile başvuru 

gerçekleştirmiştir. Katılımcılar, araştırma ve geliştirme faaliyetlerini her geçen gün iyileştirmeye çalışan 

Ulus Meslek Yüksekokulu’na bu konunun sürdürülebilirliği açısından desteklerini sunmuşlardır.  

BARÜ’nün ev sahipliğinde Büro Hizmetleri ve Sekreterlik Bölümü tarafından organize edilen 

ve 1-2 Kasım 2024 tarihlerinde gerçekleştirilen "3. Uluslararası 18. Ulusal Büro Yönetimi ve Sekreterlik 

Kongresi" nin değerlendirilmesi ve iç ve dış paydaşlarla gerçekleştirilmiştir. Kongre, büro yönetimi ve 

sekreterlik alanında yeni iş modelleri ve sürdürülebilirlik konularını ele alarak sektördeki yenilikçi 

yaklaşımların paylaşılmasına katkı sunmuştur. Kongre, alandaki sektör temsilcilerine, ilgili öğrencilere 

ve bölüm/birim özelinde sağladığı katkılar katılımcılar tarafından sunulmuştur. 

 

C- KOORDİNATÖRLÜKLER DANIŞMA KURULLARI 

 

1- DIŞ İLİŞKİLER GENEL KOORDİNATÖRLÜĞÜ DANIŞMA KURULU 

 

Koordinatörlüğün 2024 yılı ilk Danışma Kurulu Toplantısı, 25.11.2024 tarihinde saat 11:00’de 

video konferans yöntemi (Zoom Platformu üzerinden) ile gerçekleştirilmiştir.  

Toplantıya iç paydaşlardan birimlerde görevli idari personel, öğretim üyesi ve öğrenciler ile dış 

paydaşlardan kamu kurum temsilcileri katılım sağlamıştır.  

Toplantının açılış konuşması Üniversitemiz Erasmus Koordinatörü Dr. Öğr. Üyesi Ahmet 

YİRMİBEŞ tarafından yapılmış olup, sonrasında sırasıyla gündem maddelerine geçildi ve aşağıda 

belirtilen hususlar görüşülmüştür. 

- Erasmus Koordinatörlüğünde görev yapan Öğr. Gör. Esra Eroğuz tarafından Dış İlişkiler Genel 

Koordinatörlüğü hakkında genel bir bilgilendirme yapılmıştır. 

- Erasmus Koordinatörlüğünde görev yapan Öğr. Gör. Esra Eroğuz tarafından Erasmus ve 

Hareketlilik Projeleri ile Mevlana Değişim Programı, Farabi Değişim Programı ve Uluslararası 

Öğrenciler ve Yurt Dışı Eğitim Koordinatörlüğü hakkında genel bir bilgilendirme yapılmıştır. 
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2- ENGELLİ ÖĞRENCİ BİRİMİ KOORDİNATÖRLÜĞÜ DANIŞMA KURULU 

 

Engelli Öğrenci Birimi Koordinatörlüğü’nün 28 Ekim 2024 saat 14:00'da Danışma Kurulu 

toplantısı gerçekleştirilmiştir.  

Toplantıda aşağıdaki gündem maddeleri görüşülmüş ve belirtilen kararlar alınmıştır. 

Gündem 1: Engelli Öğrenci Birimi Koordinatörlüğü hakkında bilgi verilmesi, 

Gündem 2: 2024-2025 Akademik yılı Bahar döneminde gerçekleştirilen koordinatörlük 

faaliyetleri hakkında bilgi verilmesi, 

Gündem 3: Engelli Öğrenci Birimi Koordinatörlüğünden destek almak isteyen ve sistemde 

kayıtlı olan/olmayan özel gereksinimli öğrencilerin belirlenmesi, 

Gündem 4: Özel gereksinimli öğrencilerin sosyo-kültürel faaliyetlere katılım sağlamaları ve 

etkinlik planlamaları için neler yapılabileceği, 

Gündem 5: Bartın Üniversitesi ile İl Milli Eğitim Müdürlüğü iş protokolü kapsamında okul 

yönetimi, ailelere, öğretmenlere ve çocuklara yönelik planlanan eğitimlerin devam edilmesi talep 

edilmiştir. Bu talebe ek olarak Bartın Üniversitesi tarafından yürütülen ve özel gereksinimli öğrencilerin 

eğitim sürecini destekleyecek çalışmalar ve uygulamalar konusunda bilgilendirme eğitimlerinin 

düzenlenmesi, 

Karar 1: Engelli Öğrenci Birimi Koordinatörlüğü hakkında bilgi verildi. 

Karar 2: 2024-2025 Akademik yılı Bahar döneminde gerçekleştirilen koordinatörlük faaliyetleri 

hakkında bilgi verildi. 

Karar 3: Bilgi İşlem Daire Başkanlığı ile iletişime geçilmesi ve UBYS öğrenci sistemi üzerinden 

2023-2024 Güz döneminin ilk haftası bir formun açılmasına ve öğrenciler tarafından doldurulmasına 

karar verildi. 

Karar 4: 2024-2025 Güz dönemi oryantasyon haftası öğrenci kulüpleri hakkında bilgi 

verilmesine ve öğrenci danışmanı ya da akademik birim temsilcileri tarafından "Öğrenci İlgi Belirleme 

Formu" doldurularak etkinliklerin planlanmasına ve destek olunmasına karar verildi. 

Karar 5: 2024-2025 Güz dönemi Bartın Üniversitesi tarafından yürütülen ve özel gereksinimli 

öğrencilerin eğitim sürecini destekleyecek çalışmalar ve uygulamalar konusunda bilgilendirme 

eğitimlerinin planlanmasına ve destek olunmasına karar verildi. 

 

3- İLETİŞİM KOORDİNATÖRLÜĞÜ DANIŞMA KURULU 

 

Üniversitemiz İletişim Koordinatörlüğü toplantısı Öğr. Gör. Dr. Mehmet CEYLAN 

başkanlığında 26.02.2024 tarihinde saat 10.00’da gündem maddelerini görüşüp karara bağlamak üzere 

yüz yüze toplanmıştır.  

Yapılan görüşmede, güncellenen Üniversitemiz Görsel Kimlik Kılavuzunun tüm birimlerce 

kullanımın yaygınlaştırılmasına, denetlenerek yanlış kullanılan görsel unsurların düzeltilmesine oy 

birliği ile karar verilmiştir. 

 

4- İŞ SAĞLIĞI VE GÜVENLİĞİ KOORDİNATÖRLÜĞÜ DANIŞMA KURULU 

 

İş Sağlığı ve Güvenliği Koordinatörlüğü Danışma Kurulu toplantısı 29.11.2024 tarihinde saat 

10.30’da aşağıdaki gündem maddelerini görüşerek karara bağlamıştır. 

GÜNDEM  

1. Risk Değerlendirmelerinin Yenilenmesi 

2. Personel Eğitimlerinin Gözden Geçirilmesi  

3. İş Kazaları ve Meslek Hastalıkları Raporlarının İncelenmesi 

4. Yeni Yönetmelik ve Mevzuatlara Uyum Süreci 

5. Çalışma Ortamı ve Ekipman Güvenliğinin Denetimi 

6. Mesleki Eğitim ile ilgili süreçler 

7. Görüş ve öneriler 
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 KARARLAR: 

 

Karar 1- İş Sağlığı ve Güvenliği Koordinatörü Doç. Dr. Mahir GÜLEN tarafından İş Sağlığı ve 

Güvenliği danışma kurul eğitimi verilmiştir. 

Karar 2- Tüm birimlerde mevcut risk değerlendirmeleri güncellenerek, oluşan yeni riskler için 

ek değerlendirmeler yapılmasına karar verilmiştir. 

Karar 3- Çalışanlara yönelik İSG eğitim programları gözden geçirilerek ihtiyaçlara uygun 

güncellemeler yapılmasına, Temel eğitimi ilk defa alacak personele yüz yüze ve uygulamalı eğitim 

yapılmasına, ikinci defa ve sonrası eğitim alacak personellerin eğitimlerinin çeviricim içi aldırılmasına 

karar verilmiştir. 

Karar 4- Son dönemdeki iş kazaları ve meslek hastalıklarına ilişkin raporlar analiz edilerek, iş 

kazası kök nedenleri ve iş kazalarının hangi çalışma kollarında sıklıkla meydana geldiği İSG 

koordinatörlüğü ve dış paydaşlarla birlikte araştırılacak ve çıkan sonuçlara göre önleyici faaliyetler 

yeniden değerlendirilmesine karar verilmiştir. 

Karar 5- Güncel İSG yönetmelik ve mevzuatlarına uyum sağlanması için gerekli düzenlemeler 

ve uygulama planları konularında güncellemeler yapılmasına karar verilmiştir. 

Karar 6- Çalışma ortamlarının ve ekipmanların güvenlik standartlarına uygunluğu 

denetlenerek, tespit edilen eksikliklerin giderilmesine karar verilmiştir. 

Karar 7- İş başı eğitim ve mesleki eğitimlerin verilmesi hakkında uygun eğitim kurumları 

önerileri yapılmasına karar verilmiştir. 

 

5- SOSYAL SORUMLULUK PROJELERİ KOORDİNATÖRLÜĞÜ DANIŞMA KURULU 
 

Sosyal Sorumluluk Projeleri Koordinatörlüğü 2024 yılı içerisinde Danışma Kurulu üyeleri ile bir 

kez toplantı yapılmıştır. 18.10.2024 tarihinde yapılan toplantıda Koordinatörlük 2024 yılı ilk altı aylık 

stratejik hedef ve göstergeleri izleme raporu ile işbirliğini artırıcı faaliyetler hakkında görüş alışverişinde 

bulunulmuş olup alınan kararlar aşağıda belirtilmiştir.  

 Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü Şiddet Önleme Merkezi Müdürlüğü’nden temsilci olan 

Danışma Kurulu üyesi tarafından kadına şiddet, kadın-erkek eşitliği, toplumsal cinsiyet eşitliği 

konularında işbirliği etkinlikleri kapsamında önerilerde bulunulmuştur. 

 Bartın Gençlik Spor İl Müdürlüğü’nden temsilci olan Danışma Kurulu üyesi önerisi ile 

üniversitemiz yaşam merkezi içerisinde kurulmuş olan genç ofis ile iletişime geçilerek işbirliği 

faaliyetlerinin görüşülmesinde fikir birliğine varılmıştır. 

Sağlıklı Adımlar Kulübü Akademik Danışmanı olan Danışma Kurulu üyesinin önerisi ile 

üniversitemiz kulüp başkanları ve akademik danışmanları ile koordinatörlüğün tanınırlığını artırmak ve 

sosyal sorumluluk projeleri/etkinlikleri konusunda görüş alışverişinde bulunmak üzere toplantı 

planlanmasına oy birliği ile karar verilmiştir. 

 

6- ÖĞRENMEYİ VE ÖĞRETMEYİ GELİŞTİRME KOORDİNATÖRLÜĞÜ DANIŞMA 

KURULU 

 

Öğrenmeyi ve Öğretmeyi Geliştirme Koordinatörlüğünün danışma kurulu toplantısı 18.07.2024 

tarihinde saat 15.00’te çevrim içi olarak gerçekleştirilmiştir.  

İlgili tarihte gerçekleştirilen toplantı sonucunda alınan kararlar ve görüşler şu şekilde 

özetlenmiştir:  

• Koordinatörlüğün amacı, işlevi, kalite politikası ve örgütsel yapısı hakkında danışma kuruluna 

bilgilendirme ve sunum yapılmıştır.  

• 2024 yılı planlamalarına ve faaliyetlerine dikkat çekilerek iyileştirme ve birimin niteliğinin 

artırılması noktasında görüş alışverişinde bulunulmuştur.  

• Eğiticilerin eğitimi, uyum programı, öğrencilerin gelişimlerini destekleyici eğitimler 

tartışılmıştır.  

• Toplantıda özellikle gerçekleştirilen eğitimlerin daha sistematik hale dönüştürülmesi için 
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 sertifika, mikro sertifikasyon konuları tartışılmıştır.  

• Özellikle dış paydaşlar olarak Bartın Milli Eğitim Müdürlüğü ve diğer üniversitelerin 

Öğrenmeyi ve Öğretmeyi Geliştirme Merkezileri yapılacak iş birliği faaliyetleri görüşülmüştür.  

• Öğrenci temsilcileri öğrencilerin ihtiyaç duyduğu eğitim faaliyetlerini dile getirmişler ve ileriye 

yönelik ise eğitim planlamaları hakkında öğrencilere yönelik yapılabilecek eğitim faaliyetleri hakkında 

görüş alışverişinde bulunulmuştur. Özellikle hayat boyu öğrenmeyi destekleyici eğitim ihtiyaçlarının 

yanı sıra lisansüstü eğitim gören öğrencilerin akademik becerilerini geliştirici eğitimlerin de olması 

gerektiğinin altı çizilmiştir.  

• Hem öğrenci hem de akademik personelin etkin katılımının sağlandığı blog yazılarına teşvik 

edilmesi konusu görüşülerek sürecin devam ettirilmesi kararlaştırılmıştır.  

• Uyum eğitimlerinin ÜBYS üzerinden Bilgi İşlem Daire Başkanlığı ile koordineli bir şekilde 

sistemli hale getirilmesi gerektiği kararı alınmış, buna yönelik girişimler tartışılmıştır.  

• İç ve dış paydaşların kendi yaptıkları örnek uygulamalar paylaşılmış, bu uygulamaların 

değerlendirmeleri ve üniversitemize uyarlanabilirliğine yönelik konular tartışılmıştır.  

• Eğitimlerin daha kolay erişimi için temel ve misafir eğitmen havuzu oluşturulması 

kararlaştırılmıştır.  

• Eğitimlerin daha sağlıklı yürütülmesi için uygun zamanı ve süresi hakkında konular 

görüşülmüştür.  

• İç paydaşlarımızla iş birliği yapılarak daha fazla öğrenciye ya da akademisyene ulaşılması 

gerektiğinin altı çizilerek, bu doğrultuda sosyal medya paylaşımları, eğitimlerin önemi vs. konuları 

görüşülmüştür.  

• Eğitimlere kişilerin ilgi göstermeme sebepleri ve onların ilgisini çekme noktasında 

yapılabilecek iş ve süreçler görüşülmüştür.  

• Pedagojik formasyonu olmayan öğretim elemanlarının durumu görüşülerek ileriye yönelik iç 

ve dış paydaşların görüşleri alınmıştır.  

• TÜBİTAK destekli 2237 eğitim programlarına ilişkin projelerin Koordinatörlük üzerinden 

yapılması gerektiği görüşülmüştür. 

 

D- ARAŞTIRMA MERKEZLERİ DANIŞMA KURULLARI 

 

1- BARTIN VE YÖRESİ TARİH-KÜLTÜR ARAŞTIRMALARI UYGULAMA VE 

ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA KURULU 

 

Bartın ve Yöresi Tarih-Kültür Araştırmaları UYGAR Merkezi 2024 yılı Danışma Kurulu 

Toplantısını 15.11.2024 tarihinde saat 14.00'da çevrim içi gerçekleştirmiştir. 

Prof. Dr. Sedat YAZICI'nın başkanlığındaki toplantıda, BAYTAM Müdürü Doç. Dr. Musa 

SALAN; Danışma Kurulu üyelerinin son durumu, merkezin süreli yayını olan Çeşm-i Cihan: Tarih 

Kültür ve Sanat Araştırmaları E-Dergisi'nin TR Dizin indekslenme sürecinde aldığı eleştiriler ve 

giderilen eksiklikler, 2025 yılında dış paydaşlarla yapılabilecek ortak etkinlikler hakkında brifing 

vermiş, kurul başkanı Prof. Dr. Sedat YAZICI’nın yönetiminde diğer üyeler de gündem hakkında görüş 

ve önerilerini sunmuşlardır.  

Toplantıya dış paydaş katılımı olmamıştır. 

 

2- ÇOCUK EĞİTİMİ UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA KURULU 

 

BARÜ Çocuk Eğitimi Uygulama ve Araştırma Merkezi Danışma Kurulu 2024 yılında Mayıs ve 

Ekim aylarında olmak üzere iki kez çevrimiçi toplanmıştır.  

a) 06.05.2024 tarihli ilk toplantıda PUKÖ Döngüsü Temelli 2023 Yılı Eylem Planı Gerçekleşme 

Raporu ve PUKO Temelli 2024 Yılı Eylem Planı İzleme ve Değerlendirme Raporu (İlk 6 ay) danışma 

kurulu üyeleri ile paylaşılmıştır. İkinci altı aylık faaliyetler arasında yaz okulu açılmasının uygunluğuna 

karar verilmiştir.  

b) 21.10.2024 tarihli ikinci toplantıda PUKÖ Temelli 2024 Yılı Eylem Planı İzleme ve 

Değerlendirme Raporu (İkinci 6 ay) danışma kurulu üyeleri ile paylaşılmıştır. Türkiye Çocuk 
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 Üniversitelerinin yöneticileri ile yapılan toplantılar ve alınan kararlar danışma kurulu üyeleri ile istişare 

edilmiştir. Bartın üniversitesinin kurulacak olan dernekte kurucu üye olması konusunda kurula 

danışılmış, ilgili hususta yönetim kurulu kararı alınmasının uygunluğuna karar verilmiştir. 2025 yılı 

planlamaları görüşülerek 23 Nisan haftasında Çocuk Şenliği düzenlenmesinin uygunluğuna karar 

verilmiştir.  

 

3- KADIN VE AİLE ÇALIŞMALARI UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA 

KURULU 

 
Danışma kurulu toplantısı 19.02.2024 tarihinde toplanmış ve 2024 yılı boyunca Kadın Merkezi tarafından 

kadına yönelik şiddetle mücadele, toplumsal cinsiyet eşitliği, aile içi iletişim ve bireysel farkındalık konularında 

çeşitli seminerler, atölye çalışmaları ve panel etkinlikleri gerçekleştirilmiştir. Bu faaliyetler, 2024 Yılı Stratejik 

Hedefler ve Göstergeler ile Kadın Erkek Fırsat Eşitliği Planı kapsamında planlanmış ve uygulanmıştır. 

 

Faaliyetlerin Ayrıntıları 

Aşağıda, 2024 yılında gerçekleştirilen önemli faaliyetlerin listesi sunulmuştur: 

 

Aile ve Sosyal Hizmetler ile Ortak Etkinlikler 

29 Ocak 2024: Aile İçi İletişim Becerileri ve Sınırlar Semineri. 

5 Şubat 2024: ŞÖNİM personeline Empati ve İletişim ile Grup Psikoterapisi Teknikleri eğitimleri. 

 

Kadına Yönelik Şiddet ve Bağımlılıkla Mücadele 

13 Mart 2024: Kurucaşile’de Kadına Yönelik Şiddet ve Bağımlılıkla Mücadele Paneli. 

27 Mayıs 2024: Aile İçi İletişim Atölyesi. 

25 Kasım 2024: Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele Günü etkinliği. 

Toplumsal Cinsiyet Eşitliği ve Farkındalık 

8 Mart 2024: Huzurevi ziyareti ve Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele konularında etkinlikler. 

14 Eylül 2024: Kadın-Erkek Fırsat Eşitliği Semineri. 

Akademik ve İdari Personele Yönelik Eğitimler 

13 Ağustos 2024: ŞÖNİM personeline Stresle Başa Çıkma ve Çatışma Çözme eğitimi. 

21 Ekim 2024: Grup Çalışmalarında Süreç ve Liderlik eğitimi. 

 

Genel Değerlendirme: 

Kadın Merkezi, 2024 yılı boyunca stratejik hedeflere uyumlu çalışmalar yaparak toplumsal cinsiyet eşitliğinin 

yaygınlaşmasına katkıda bulunmuş ve kadına yönelik şiddetle mücadeleye destek vermiştir. Etkinlikler, farklı 

paydaşların iş birliği ile yürütülerek hem yerel hem de bölgesel düzeyde farkındalık oluşturmuştur. 

 

Öneriler 

Kadına yönelik şiddetle mücadelede daha fazla paydaşı dahil etmek. 

Üniversite öğrencilerine yönelik eğitim ve atölye çalışmalarını arttırmak. 

Faaliyetlerin daha geniş bir kitleye ulaşması için dijital platformlardan yararlanmak. 

 

4- KARİYER PLANLAMA UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA KURULU 

 

a) Üniversitemiz Kariyer Planlama Uygulama ve Araştırma Merkezi danışma kurulu, 2024 yılı 

birinci toplantısı 10.02.2024 tarihi saat 14.00’te gerçekleştirmiştir.  

Toplantıya iç paydaşlar dışında KOSGEB ve İŞKUR yetkilileri de katılım göstermiştir. Açılıştan 

sonra Öğr. Gör. Pelin Su ALTAN tarafından 2024 yılı için hazırlanan etkinlik takvimi ve Stratejik Hedef 

ve Göstergelere ilişkin bilgilendirme yapılmış ve tüm paydaşların konu ile ilgili görüş ve önerileri 

alınmıştır. Toplantının ikinci aşamasında ise Kurum Stratejik Planı P.G. 5.1.2 Performans Göstergesi, 

KİDR/BİDR kapsamında öğrenci ve mezunların kariyer gelişimlerini desteklemek, Bartın Üniversiteli 

olma ruhunu sürdürmek amacıyla ve mezunlarla İletişim süreçleri hakkında Öğr. Gör. Ayça Gamze 

AKKAYA ŞAHİNBAŞ tarafından bilgilendirmeler yapılmış ve paydaşlarımızın süreç hakkında görüş 

ve önerileri alınmıştır. Dış paydaşlarımıza uygulanmakta olan İşveren Memnuniyet Anket uygulaması 

hakkında bilgilendirme yapılmış ve KOSGEB tarafından uygulama noktasında destek alınabileceği geri 

dönütü alınmıştır.  
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 Toplantı sonunda Danışma Kurulu üyeleri tarafından yapılan önerilerin birim içerisinde 

görüşülmesine karar verildi. 

b) 2024 yılı ikinci Danışma Kurulu Toplantısı 24.09.2024 tarihi saat 14.00’te gerçekleştirilmiştir. 

Toplantıya iç paydaşlar dışında KOSGEB ve İŞKUR yetkilileri de katılım göstermiştir. Açılıştan sonra 

Öğr. Gör. Pelin Su ALTAN tarafından KİDR/BİDR A.4.3 Mezun İlişkileri Yönetimi kapsamında 

gerçekleşecek etkinliklerin iyileştirilmesi hedefi kapsamında, 2024-2025 yılı için hazırlanan etkinlik 

takvimine ilişkin bilgilendirme yapılmış ve tüm paydaşların konu ile ilgili görüş ve önerileri alınmıştır. 

Kurum Stratejik Planı P.G.5.1.2 Performans Göstergesi, KİDR/BİDR kapsamında Mezun Bilgi 

Sisteminin gelişimine katkı sağlamak, mezunları izlemek amacıyla mezunlarla iletişim süreçlerine 

ilişkin bilgilendirme Öğr. Gör. Ayça Gamze AKKAYA ŞAHİNBAŞ tarafından yapılmıştır. Tüm bu 

çalışmalarla; kurum politikaları, stratejik amaç ve hedefleri ile Üniversitemiz mezunlarının akademik 

gelişimlerinin yanı sıra kariyer gelişimlerini desteklemek ve mezunlarımızla iletişimi güçlendirmek 

hedeflenmektedir. Bu kapsamda, dış paydaşlarımızın konu ile ilgili geri dönüş ve önerileri alınmıştır.  

 

5- MERKEZİ ARAŞTIRMA LABORATUVARI UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ 

DANIŞMA KURULU 

 

Danışma Kurulu Toplantısı Dr. Öğr. Üyesi Mehmet YURDERİ başkanlığında 29.11.2024 tarihinde saat 

10.00’da aşağıdaki gündem maddelerini görüşüp karara bağlamak üzere yüz yüze toplanarak aşağıdaki 

kararları almıştır. 

Gündem: 

1-Merkezin 2024 yılı hedeflerine ulaşılma durumu 

2- Merkezin 2025 yılı hedefleri 

3- Merkezin misyon ve vizyonu 

4- Merkezin çalışma alanları 

5- Merkezin tanınırlık çalışmaları 

6- Gündeme gelebilecek öneriler 

7- Dilek ve temenniler 

 

Kararlar: 

1-Merkezin 2024 yılı hedeflerine ulaşılma durumu üyelere sunulmuştur. 

2- Merkezin 2025 yılı Danışma Kurulu üyelerine sunulmuştur. 

3-Merkezin misyon vizyonu ve temel değerleri üyelere sunulmuştur. 

4-Merkezin misyon ve vizyonu doğrultusunda hizmet vermesi gereken çalışma alanları Danışma 

Kurulunca tekrar ele alınmıştır. 

5-Merkezin tanınırlığı konusunda Merkezimiz bünyesinde hizmet alarak yapılan Ar-Ge çalışmalarından 

elde edilen bilimsel çıktılarda Öğretim Üyelerinin bağlı olduğu kuruluşların yanı sıra ikinci bir adres 

(affiliation) olarak Bartın Üniversitesi Merkezi Araştırma Laboratuvarı Araştırma ve Uygulama 

Merkezi, 74100 Bartın ifadesinin de yer alması görüşülmüştür. 

6-Kurulun tüm üyeleri Merkez faaliyetlerinde aktif rol almaktan keyif duyacaklarını bildirmiştir. 

7-Kurulun tüm üyeleri iyi dilek ve temennilerde bulunmuşlardır. 

 

6- OKUL ÖNCESİ EĞİTİM UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA KURULU 

 

Üniversitemiz Okul Öncesi Uygulama ve Araştırma Merkezi Danışma Kurulu Toplantısı Dr. 

Öğr. Üyesi Zerrin MERCAN başkanlığında 24.06.2024 tarihinde saat 12.00’de gündem maddelerini 

görüşüp karara bağlamak üzere çevrimiçi toplanarak aşağıdaki kararları almıştır. 

Okul Öncesi Uygulama ve Araştırma Merkezi Ocak- Haziran 2024 çalışmalarının 

değerlendirilmesi yapılmıştır. Bu kapsamda Bartın Üniversitesi Okul Öncesi Uygulama ve Araştırma 

Merkezi ile Bartın İl Milli Eğitim Müdürlüğü arasında işbirliği protokolü imzalanmıştır. Sosyal 

sorumluluk projeleri kapsamında Bartın Üniversitesi Okul Öncesi Uygulama ve Araştırma Merkezi ile 

Ağdacı Anaokulu işbirliğinde açık mekan STEAM maker alanı tasarlanmıştır. Çocuklara yönelik 

atölyeler (ekolojik farkındalık: STEAM, ekolojik farkındalık: matematik), öğretmenlere yönelik 
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 çalışmalar (işbirliği yapılması, zeka oyunları atölyeleri gibi) düzenlenmiştir. Yapılan çalışmaların 

toplumsal katkısı ve toplum-üniversite işbirliğini artırmasının olumlu çıktıları görüşülmüştür. 

Temmuz-Aralık 2024 çalışmaları kapsamında ihtiyaç analizi dikkate alınarak yeni atölye 

çalışmalarının planlanması uygun görülmüştür.  

Paydaşlar ile işbirliği çalışmalarının devamına karar verilmiştir. 

 

7- ORMAN ÜRÜNLERİ UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA KURULU 

 

Orman Ürünleri Uygulama ve Araştırma Merkezinin 2024 yılı Danışma Kurulu Toplantısı, 

eğitim ve programları hakkındaki çeşitli konularda istişarede bulunmak ve tavsiye niteliğinde kararlar 

almak maksadıyla 03.10.2024 tarihinde saat 13:30’da çevrimiçi video konferans şeklinde 

gerçekleştirilmiştir.  

 

Gündem maddeleri aşağıdadır:  

1. Madde: Tanışma,  

2. Madde: Birim ve Kurumlar ile Merkezimiz bünyesinde yapılması planlanan etkinliklerin görüşülmesi 

ve fikir alışverişinde bulunulması, 

3. Madde: Misyon, Vizyon ve Temel Değerlerimiz, 

4. Madde: Dilek ve Temenniler.  

 

Alınan kararlar aşağıdadır. 

2024 Yılı Orman Ürünleri Uygulama ve Araştırma Merkezi 1 nci Danışma Kurulu: 

1. Öncelikli olarak Merkezimiz Organizasyon Yapısı, Yönetim Kurulu, Personelleri ve Merkezin 

görevleri ve faaliyetleri hakkında bilgiler verilmiştir. Merkezimiz faaliyetlerinin çeşitliğinin artması için 

Danışma Kurulu Üyelerimizden görüşler alınmıştır.   

2. Batı Karadeniz Kalkınma Ajansından katılan Şahin BAŞ’ın önerisi ile Mobilya, Odun ve 

Kereste Üreten ve Satışını yapan Kuruluşlar ile işbirliğinin yapılması ve faaliyet çeşitliliğinin artırılması 

öngörüsünde bulunmuştur.  

3. Birim Misyon, Vizyon ve Temel Değerlerimizin uyguluğu görüşülmüştür. Yeni yönetimin 

aynı misyon ve vizyon ile çalışmaya devam etmesine, birim nezdinde yapılan haberlerin birim web 

sayfasında yer alan “FALİYETLER” başlığının içeriğine eklenmesine, birimin çevrimiçi etkinlikler 

düzenleyerek öğrencilerin gelişimine katkı sağlanmasına, merkezin web sayfasında “MERKEZİMİZDE 

YAPILAN TESTLER” başlığı altında bir bölümün açılmasına ve merkezimizde yapılan çalışmaların 

sektör temsilcilerine duyurulmasına karar verilmiştir.  

4. Toplantında iç ve dış paydaşlarımız ile oldukça önemli fikir alış verişlerinde bulunularak, tüm 

paydaşlarımız, yapılan Danışma Kurulu toplantısına katılmaktan dolayı memnuniyetlerini dile 

getirmiştir. 

 

8- PSİKOLOJİK DANIŞMA VE REHBERLİK UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ 

DANIŞMA KURULU 

 

2024 yılında merkez danışma kurulu ile bir kez çevrimiçi toplantı gerçekleştirilmiştir.  

Psikolojik Danışma ve Rehberlik Uygulama ve Araştırma Merkezi Danışma Kurulu’nun 22 Mart 

2024 tarihli toplantısında;  

- Merkeze yeni katılan öğretim elemanı ile tanışılmış ve merkezin işleyişi hakkında bilgi 

verilmiştir. 

- Merkezin 2024-2028 stratejik planı tanıtılmış ve birim stratejik hedefleri ve hedef kartlarına 

yönelik bilgilendirme yapılmıştır. İleriki süreçte Stratejik planın değerlendirilerek gerekli 

görülen değişikliklerin belirlenerek üzerinde çalışılma yapılması kararlaştırılmıştır. 

- İleriki dönemde Ağdacı kampüsündeki öğrencilere birimin tanıtılması ve öğrencilerin ve 

kurumun ihtiyacına göre belirlenen etkinliklerin yapılması kararlaştırılmıştır. 

- Birime yapılan öğrenci başvurularının yoğun olması üzerine konuşulmuş ve bu doğrultuda kadro 

talebinde bulunulması kararlaştırılmıştır.  
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 Farklı birimlerde çalışan akademik kadronun PDREM tarafından yürütülen etkinliklere ne 

düzeyde katkı sağlayabilecekleri üzerine konuşulmuştur. Ayrıca PDREM tarafından yürütülen 

etkinliklerde iç paydaş ve dış paydaş katılımının nicelik açısından zenginleştirilmesi üzerine 

konuşulmuştur. Bu doğrultuda planlama yapılması kararlaştırılmıştır. 

 

9- SPOR EĞİTİMİ UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA KURULU 

 

Spor Eğitimi Uygulama ve Araştırma Merkezi Danışma Kurulu toplantısı 19.07.2024 tarihinde 

saat 14.30’da gerçekleştirilmiştir. 

1. Dış paydaşlarımız ile yapılan protokollerin her dönem tekrarlanarak devam edilmesine ve 

çeşitliliğinin artırılmasına, (75.Yıl Huzur evi, Mikader Sevgi Evi)  

2. Akademik ve idari personele yönelik kursların artırılmasına, tenis kursunun devam 

edilmesine, 

3. Akademik ve idari personele yönelik kursların döner sermayeye katkı sunması açısından 

ücretlendirilmesine dair görüşmelerin yapılmasına, 

4. Öğrencilere yönelik de kursların düzenlenmesine, bu kursların sertifikasız ve ücretsiz olarak 

planlanmasına karar verilmiştir. 

 

10- SÜREKLİ EĞİTİM UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA KURULU 

 

2024 yılı içerisinde Merkez tarafından iki kez çevrimiçi video konferans şeklinde Danışma 

Kurulu toplantısı gerçekleştirilmiştir. 

  

a) 18.07.2024 tarihli ilk toplantıda;  

Merkez bünyesinde yapılacak olan eğitimlerin, seminerlerin, kursların vb. faaliyetlerin ihtiyaç 

durumlarına göre tespit edilerek eğitim içeriklerinin geliştirilmesi hedeflenmiştir. Ayrıca Merkez 

bünyesinde 2024-2025 akademik yılı içerisinde birimlerde görev yapan öğretim elemanlarının önerileri 

ile Veri Analizi Eğitimi, İstatistik Eğitimi, Esnaf ve İşletmecilere yönelik Gıda Güvenliği Sertifika 

Programları eğitimi, çevrimiçi kurslar ve açılabilecek eğitimler görüşülerek bu yönde eğitimlerin 

açılması yönünde tavsiye kararına varılmıştır. 

 

b) 22.11.2024 tarihli ikinci toplantıda; 

Merkez bünyesinde eğitim vermeye gönüllü öğretim elemanlarının sayısının az olmasının nedenleri ve 

bu sayının arttırılmasına yönelik neler yapılabileceği hususu görüşüldü. Öğretim elemanlarının iş 

yüklerinin fazla olması, akademik hedeflerine ve kariyerlerine yönelik çalışmalara öncelik vermeleri 

gibi nedenler ifade edilerek öğretim elemanlarının eğitim vermeye yönelik mevcut teşviklerinin 

niceliksel ve niteliksel olarak arttırılması gerektiği yönünde tavsiye kararına varılmıştır. 

 

11- TÜRKÇE ÖĞRETİM UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA KURULU 

29.11.2024 tarihinde Danışma Kurulu üyeleri ile birlikte Zoom (online) üzerinden toplantı 

gerçekleştirilmiştir.  

Toplantıda aşağıdaki gündem maddeleri ele alınmıştır.  

- TÖMER faaliyetleri hakkında bilgilendirme, 

- Danışma kurulu üyelerinin görüşleri, 

- Dilek ve temenniler. 

Müdür Vekili Öğr. Gör. Sabriye ÖZDENİZ BÖCEK tarafından Merkez faaliyetleri ile ilgili 

bilgilendirme yapılmıştır. TÖMER' de eğitim gören Üniversiteye kayıt yapan uluslararası öğrencilere 

Türkçe Dil Hazırlık eğitimi verildiğini, TÖMER de Türkçe öğreniminde A1 den C1 düzeyine kadar 

eğitim verdiklerini, bu eğitimlerde özellikle Kültürel Uyum dersinden bahsederek farklı kültürlerden 

gelen öğrencilerin kültürümüzü öğrenmesi açısından önemine vurgu yapıldığı, dünyanın farklı 

ülkelerinden gelen öğrencilerin sadece Türkçe öğrenmediğini, sosyal ve kültürel faaliyetlerde de 

bulunulduğunu belirtmiştir.  
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 Folklor Araştırmacısı Elif TUZCUOĞLU'nun görüş ve önerileri dinlenmiştir. Kültürel Uyum 

Dersleri kapsamında öğrenciler ile şehirde hangi etkinliklerin yapılabileceği, Bartın Kültür Merkezi 

etkinlikleri, tarihi yerler, şehrin kültürünün yaşatıldığı yer ve mekanlar hakkında ve birlikte 

yapılabilecek etkinlikler görüşülmüştür. 

Şube Müdürü Faruk GÖKKAYA herhangi bir ihtiyaç anında desteklerini sunacağını 

bildirmiştir.  

Müdür Vekili Öğr. Gör. Sabriye ÖZDENİZ BÖCEK, TÖMER El kitapçığını üyeler ile 

paylaşarak katılımcılara desteklerinden dolayı teşekkürlerini bildirmesinin ardından iyi dilek ve 

temenniler ile toplantı sona ermiştir. 

 

12- UZAKTAN EĞİTİM UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA KURULU 

 

Uzaktan Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi 2024 yılı ilk Danışma Kurulu Toplantısı, 

eğitim ve programları hakkındaki çeşitli konularda istişarede bulunmak ve tavsiye niteliğinde kararlar 

almak maksadıyla 18.07.2024 tarihinde saat 14.00’te çevrimiçi video konferans şeklinde 

gerçekleştirilmiştir.    

 

Gündem;   

1. Madde: Açılış ve Merkez tarafından verilen hizmetlerin anlatılması, 

2. Madde: Merkez faaliyetlerini geliştirilmesi ve çeşitli iş birlikleri ile eğitimlerin 

çeşitlendirilmesi,  

3. Madde: Dilek ve Temenniler. 

 

Yapılan görüşmede, 

Toplantıya iç paydaşlardan birimlerde görevli öğretim üyeleri ile dış paydaşlardan kamu ve özel 

sektör temsilcileri katılmıştır. Toplantı danışma kurulu üyelerinin tanışması ile başlamıştır. Merkez 

Müdürü Doç. Dr. Evrim GÜLER kendini ve merkezin organizasyon yapısını, temel değerlerini, Merkez 

faaliyetlerini anlatan bir tanıtım konuşması yapmıştır. Merkezin faaliyetlerinin anlatılmasından sonra 

aşağıdaki gündem maddeleri görüşülmüştür.  

Gündem maddelerini görüşmek üzere danışma kurulu üyelerine söz verildi.  

 Sürekli Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi ile ortak bir yönergenin hayata geçirilmesi,  

 Sürekli Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi ile iş birliği içinde sertifika programlarından 

bazılarının uzaktan eğitim şeklinde yürütülmesi,  

 Ortak Zorunlu Dersler sınav tarihleriyle ilgili diğer birimlerden gelen önerilerin kurula 

iletilmesi ve bununla ilgili karar alınması,  

 Ortak Zorunlu Derslerin sınavlarının birleştirilmesiyle ilgili görüşülmesi,  

 Ortak Zorunlu Derslerin sınavlarının tasarruf tedbirleri kapsamında güncellenmesi (soruların 

optik formun arkasına basılması yoluyla daha az kağıt kullanımı),  

 Ortak Zorunlu Derslerin yılda bir kez verilmesi konusunun görüşülmesi,  

 

Toplantında iç ve dış paydaşlarımız ile fikir alışverişlerinde bulunulmuştur. Alınan kararlarla 

birlikte paydaşların güzel temennileri ile toplantı sona ermiştir. 

 

13- YENİLENEBİLİR ENERJİ UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ DANIŞMA 

KURULU 

Yenilenebilir Enerji Uygulama ve Araştırma Merkezi Danışma Kurulu toplantısı 09.12.2024 

tarihinde saat 11.00’de aşağıdaki kararları almıştır. 

Karar 1- Merkezde hali hazırda Güneş enerjisi çalışma grubu, Bina Enerji Performansı Araştırma 

grubu, Termodinamik Sistem Tasarımı ve Analizi Çalışma grubu bulunduğu, bunlara ek olarak; Biokütle 

Enerjisi araştırma grubu ve Rüzgâr enerjisi çalışma grubu vb. grupları oluşturulacaktır. 

Karar 2- Yenilenebilir Enerji Uygulama ve Araştırma Merkezi tarafından, akıllı binaların 

geliştirilmesine yönelik çok disiplinli bir proje ekibinin kurulmasına karar verilmiştir. Bu ekip, inşaat 

mühendisliği, elektrik mühendisliği, yazılım geliştirme, çevre mühendisliği, endüstri mühendisliği ve 
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 ilgili diğer alanlardan uzmanları bir araya getirecektir. Ayrıca, endüstri ve kamu işbirlikleri çerçevesinde 

çeşitli projelere başvurular yapılacak olup, bu projeler aracılığıyla sürdürülebilir enerji verimliliği 

sağlanması ve çevresel etkinin azaltılması hedeflenmektedir. Bu karar doğrultusunda, akıllı bina 

teknolojilerinin entegre bir şekilde geliştirilmesi, enerji verimliliği ve çevresel sürdürülebilirlik 

hedeflerine katkı sunmayı amaçlayan çalışmalar yürütülecektir. 

Karar 3- Yenilenebilir Enerji Uygulama ve Araştırma Merkezi tarafından, yenilenebilir enerji 

üretimi konusunda farkındalığı artırmak amacıyla alanında uzman kişilerin katılımıyla etkinliklerin 

planlanmasına karar verilmiştir. Bu kapsamda, sektör liderleri, akademisyenler ve yenilikçi projelerde 

görev alan uzmanların davet edilmesiyle seminerler, panel tartışmaları ve çalıştaylar düzenlenecektir. 

Bu etkinliklerin, katılımcılara yenilenebilir enerji teknolojileri, uygulama alanları ve çevresel faydalar 

hakkında bilgi edinme fırsatı sunacağı, aynı zamanda sürdürülebilir enerji politikalarının tartışılmasına 

katkı sağlayacağı öngörülmektedir.  

Toplumda farkındalık oluşturulmasına ek olarak, bu tür etkinliklerin gelecekteki iş birliklerine 

ve projelere zemin hazırlayacağı hedeflenmektedir. 


